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Novi zakon za pravičnejšo delitev 
javnih sredstev

Po 1. januarju 2012 se bo uveljavljanje pravic iz 
javnih sredstev izvajalo na podlagi novega zakona, 
ki ureja pravico do otroškega dodatka, denarne so-
cialne pomoči, varstvenega dodatka in državne šti-
pendije. Glavne novosti, ki jih prinaša omenjeni za-
kon, so: enotna vstopna točka (vse pravice se uve-
ljavljajo v centru za socialno delo), določen je vrstni 
red uveljavljanja pravic, nekateri prejemki se zvišu-
jejo, pri čemer se poleg dohodka bistveno bolj kot 
doslej upošteva tudi premoženje, večja naj bi bila 
pravičnost in preprečevanje zlorab.

Z uveljavitvijo nove zakonodaje se ukinja držav-
na štipendija za dijake, mlajše od 18 let. Družine z 
dijaki do 18. leta starosti bodo lahko, če bodo izpol-
njevale pogoje, dobile višji otroški dodatek. Istoča-
sno se ukinja državna pokojnina. Njeni dosedanji 
prejemniki bodo lahko, če bodo izpolnjevali pogo-
je, prejemali denarno socialno pomoč in/ali var-
stveni dodatek. Center za socialno delo bo prera-
čune opravil po uradni dolžnosti in vsem doseda-
njim prejemnikom državne pokojnine v treh mese-
cih po uveljavitvi zakona izdal odločbe.

Pristojne vladne službe zagotavljajo, da se 
z novo zakonodajo noben prejemek ne bo zni-
žal. Višji bo otroški dodatek za dijake do 18. le-
ta starosti, višja bosta denarna socialna pomoč 
in varstveni dodatek, lahko pa se zgodi, da se 

bo posameznemu prejemniku znesek prejem-
ka znižal zaradi njegovega premoženja. Iz iste-
ga razloga bodo nekateri dosedanji prejemniki 
kakšno od pravic tudi izgubili.

Krajevno pristojni centri za socialno delo (v 
našem primeru mozirski) so vloge začeli spre-
jemati včeraj, in sicer osebno, po pošti ali v elek-
tronski obliki. V Mozirju so se dobro pripravili na 
naval vlog, kljub temu pa prosijo vlagatelje za 
strpnost in potrpljenje.

Nova zakonodaja naj bi pripomogla k bolj pra-
vičnemu razdeljevanju državnih sredstev. Ali bo 
sistem v praksi deloval bolje kot doslej, bomo lah-
ko sodili ob letu osorej, ko bo za novo vlado, kakr-
šna koli že bo, skoraj že eno leto dela. Razen če bi 
se v Sloveniji ponovil belgijski scenarij nezmožno-
sti dogovora med političnimi strankami. To ni ne-
mogoče, upamo pa, da bodo stranke zmogle do-
volj državniške drže, da bodo postavile v ospred-
je nacionalne interese. Sodeč po javnomnenjskih 
anketah tik pred volitvami bo lahko novi man-
datar sestavil močno vlado le iz večjega števila 
strank. O zmagovalcih in poražencih volitev na 
državnem in lokalnem nivoju pa čez teden dni. 

(ML)

(ŠS)
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Tema tedna 

DRUŽINSKI IN SOCIALNI TRANSFERI PO NOVI ZAKONODAJI 

Kako po novem uveljavljati pravice iz 
javnih sredstev

Že dalj časa je ministrstvo za delo, 
družino in socialne zadeve pripravlja-
lo uveljavljanje Zakona o uveljavljanju 
pravic iz javnih sredstev, saj ta prinaša 
številne novosti in spremembe. Neka-
tere pravice ukinja, nekatere prejemke 
zvišuje. Preprečil naj bi zlorabe pravic, 
saj se bo za vse izračune uporabljal 
enoten povezan program. Novi zakon 
veliko bolj upošteva premoženjske raz-
mere, med katere sodijo tudi prihranki 
na bankah. Te podatke bodo lahko cen-
tri za socialno delo, ki bodo poslej eno-
tne vstopne točke, pridobivali po služ-
benih dolžnosti.

Prebivalci Zgornje Savinjske doline bodo vse 
pravice iz javnih sredstev odslej urejali na enem 
samem mestu, to je na centru za socialno delo 
v Mozirju. O novostih smo se pogovarjali z direk-
torico centra Marjano Veršnik Fale.

GLAVNE NOVOSTI
S prvim januarjem leta 2012 stopi v veljavo 

nova zakonodaja, ki ureja pravico do otroškega 
dodatka, denarne socialne pomoči, varstvene-
ga dodatka in državne štipendije. Ureja znižanje 
plačila vrtcev, subvencije malic in prevozov za 
učence in dijake ter kosil za učence. Zajema kri-
tje razlike do polne vrednosti zdravstvenih stori-
tev, prispevek k plačilu družinskega pomočnika, 
subvencije najemnine in pravico plačila prispev-
ka za obvezno zdravstveno zavarovanje.

Poudarki iz novega zakona so: enotna vsto-
pna točka, saj se bodo vse pravice uveljavljale 
na centrih za socialno delo (CDS). Določen je 
vrstni red uveljavljanja pravic. Nekateri prejem-
ki naj bi se zvišali, vendar se pri tem upošteva-
jo premoženjske razmere, med drugim prihran-
ki na banki. Namen je zagotavljati večjo pravič-
nost in preprečevati možnosti zlorab.

NEKATERE PRAVICE UKINJENE
Od 1. januarja prihodnjega leta se ukinja dr-

žavna štipendija za dijake, mlajše od 18 let. Če 
bodo izpolnjevale pogoje, bodo družine takih di-
jakov ob določenih pogojih lahko dobile povišan 
otroški dodatek.

Z dnem uveljavitve zakona se ukinja državna 
pokojnina, ki so jo doslej prejemale osebe starej-
še od 65 let, če niso imele nobenih drugih pre-
jemkov. Od prvega januarja dalje bodo take ose-
be lahko zaprosile za denarno socialno pomoč 
ali varstveni dodatek. 

»Upravičencem do varstvenega dodatka bo 
center po uradni dolžnosti na novo odločil o pra-
vici v treh mesecih. To pomeni, da bomo na cen-
tru pridobili vse podatke in izdali odločbo. Do no-
ve odločbe bodo upokojenci dobivali varstveni 
dodatek iz ZPIZ kot akontacijo po starem. V koli-
kor bo po novem izračunu varstvenega dodatka 
višji, bodo prejeli poračun, v kolikor bo nižji, jim 
varstvenega dodatka ne bo potrebno vračati,« je 
razložila direktorica CSD Marjana Veršnik Fale.

KAJ OD 1. DECEMBRA DALJE?
Vlogo na CSD morajo v decembru oddati ti-

sti, ki želijo katero od pravic uveljavljati prvič ozi-
roma na novo. Prav tako morajo na CSD podati 
vloge tisti, ki želijo znižanje plačila vrtca. Doslej 
so te vloge sprejemale občine.

Prav tako morajo v decembru oddati vlogo 
tisti, ki imajo pravico do otroškega dodatka pri-
znano samo do 31. 12. letošnjega leta, če ga 
želijo prejemati še naprej. Lahko pa v decem-
bru vložijo vloge taki, ki bodo s 1. januarjem 
2012 izgubili pravico do državne štipendije 
(otroci do 18. leta starosti) in zaradi tega mor-
da lahko glede na nov izračun pridobijo višji 
otroški dodatek. Vloge lahko oddajo tudi tisti, 
ki želijo imeti svoje pravice po novem zakonu 

odmerjene že zdaj in ne šele po izteku pravice.

O VSAKI PRAVICI POSEBEJ?
Eden od namenov nove zakonodaje je tudi iz-

ključiti zlorabe nekaterih, da bi prejemali denar 
iz več različnih pravic. Zato bo CSD odločal o 
vseh pravicah. Ko bo prvič dobil vlogo in odlo-
čal o katerikoli pravici po novem, bo preverjal tu-
di to, ali je kdo upravičen do vseh drugih pravic 
in subvencij ter v kakšni višini. 

Z dnem uveljavitve zakona ne ugasnejo vse 
doslej priznane pravice. Večina teh, ki jih ima 
kdo do sedaj, velja do izteka veljavnosti odločb. 
Kdor meni, da je zanj bolje, lahko od 1. decem-
bra dalje odda vloge, o katerih bo CSD odločal v 
skladu z novo zakonodajo.

V kolikor bo CSD prejel novo vlogo, bo odločal 

po novi zakonodaji, s tem bodo prenehale velja-
ti pravice po stari. Upravičenec ne bo mogel več 
izbirati sam tistega sistema, ki bi bil po njego-
vem bolj ugoden.

Obrazce za vloge lahko dobite na spletnih 
straneh ministrstva za delo, družino in socialne 
zadeve, na voljo bodo tudi v papirnicah. Za vse 
informacije se v času uradnih ur lahko obrnete 
na CSD Mozirje.

Marija Lebar

Marjana Veršnik Fale, 
direktorica CSD Mozirje: 

»Na centru v teh dneh pričakujemo zelo 
povečan obseg dela. Novih vlog oziroma po-
stopkov, ki jih bo s 1. januarjem 2012 potreb-
no speljati, bo precej. Na račun izteka pravice 
otroškega dodatka okoli 600, na račun izteka 
pravice do subvencije vrtca okoli 500, za var-
stveni dodatek približno 650 in za državno po-
kojnino okoli 150 postopkov oziroma vlog.

Zato upravičence prosimo, da se držijo ura-
dnih ur, pa tudi za strpnost in razumevanje. 
Vsekakor bomo prednostno obravnavali tiste 
prejemnike, ki so izključno odvisni od določe-
ne pomoči. Upajmo, da bo računalniški pro-
gram, ki je vzpostavljen na novo, deloval brez-
hibno.«

(Foto: ML)
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Aktualno

ZDRAVSTVO V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

V Nazarje se 
vrača zdravnica, 

tudi sprejemu 
odloka kaže 

dobro
Po številnih težavah, ki tarejo zdravstvo v 

Zgornji Savinjski dolini, je novica, da se vrača 
zdravnica Andreja Podbregar Marš, ena lepših 
v zadnjem času. Omenjena zdravnica je dela-
la v nazarskem zdravstvenem domu, kamor se 
vrača z novim letom, kar je potrdila direktorica 
Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma Mo-
zirje Ida Pustoslemšek Kramer. 

Z njeno vrnitvijo bodo v Nazarjah tako ponov-
no delovale tri ambulante v mreži javnega zdra-
vstva. V času največjega pomanjkanja zdravni-
kov jim je priskočil na pomoč upokojeni zdravnik 
Anton Žunter. Žunter je nadomeščal zdravnike v 
času dopustov, po potrebi je aktiven v ambulan-
ti v Lučah in Gornjem Gradu, pomaga tudi pri iz-
vajanju dežurne službe. 

V novembru so uskladitev in dopolnitev odlo-
ka o ustanovitvi javnega zavoda Zgornjesavinj-
ski zdravstveni dom Nazarje obravnavali občin-
ski svetniki na prvih obravnavah na sejah občin-
skih svetov. Med svetniki, ki so doslej obravna-
vali to temo, nasprotovanj k spremembi sedeža 
doma in ostalim spremembam v odloku ni bilo. 
V tem tednu o usodi odloka odločajo tudi mozir-
ski občinski svetniki in, v kolikor bo odlok dobil 
zeleno luč tudi v Mozirju, lahko v letošnjem letu 
pričakujemo rešitev še ene težave zdravstva, ki 
se vleče že dolga leta.

Štefka Sem

POLITIČNE STRANKE O 6. BLOKU TEŠ IN 3. RAZVOJNI OSI

Nekatere stranke za oba 
projekta, druge proti

Na zadnji seji upravnega odbora Savinjsko-
šaleške gospodarske zbornice so sprejeli sklep, 
da povprašajo stranke, kaj menijo o dveh za na-
še območje najpomembnejših projektih, ki bi bi-
la gibalo razvoja obeh dolin v regiji. Zlasti hitra 
cesta tretje razvojne osi Šentrupert-Velenje je ži-
vljenjsko nujna za gospodarstvo Zgornje Savinj-
ske doline. Zbornica je poiskala odgovore pri ne-
katerih strankah in na novembrski razvojni kon-
ferenci so odgovore predstavili javnosti.

Želeli so zvedeti mnenja strank in ne posame-
znih kandidatov. Zanimiva je ugotovitev, da so 
stranke, ki so proti izgradnji enega tudi proti iz-
gradnji drugega projekta ali so za njegovo ure-
sničitev le pod določenimi pogoji.

Za šesti blok šoštanjske termoelektrarne so 

se opredelile stranke DeSUS, LDS, NSi, Pozitivna 
Slovenija, SD, SDS in SLS. Pri tem so v svojem 
mnenju stranke zapisale, naj se blok gradi tran-
sparentno in gospodarno.

Proti izgradnji bloka 6 so v strankah Lista Gre-
gorja Viranta, SNS, Stranki za trajnostni razvoj 
Slovenije in v Zaresu. V vseh teh štirih strankah 
so tudi proti sedaj predlagani rešitvi glede izgra-
dnje hitre ceste, v nekaterih strankah menijo, naj 
se posodobi sedanja cesta Arja vas-Velenje.

Za potek trase hitre ceste se ni opredelila 
stranka LDS. V pozitivni Sloveniji menijo, da se 
hitra cesta lahko gradi po odsekih, načrtovati pa 
jo je potrebno v celotnem poteku in vse držav-
ne prostorske načrte spraviti na en imenovalec.

Marija Lebar

STRANKARSKI KANDIDATI NA SKUPNEM ZAJTRKU

Blaginja Zgornje Savinjske doline prioriteta 
programov

Šest od šestnajstih kandidatov, ki bodo nagovarjali zgornjesavinjske volivce na nedeljskih volitvah. 
(Foto: Marija Lebar)

Na povabilo Alojza Selišnika so se na skup-
nem zajtrku zbrali kandidati, ki se potegujejo za 
izvolitev za poslanca v državnem zboru in so do-
ma v Zgornji Savinjski dolini. Zajtrka se ni udele-
žil kandidat Jurij Kolenc.

Gostitelj Selišnik je povedal, da se niso zbrali 
kot predstavniki svojih strank, pač pa zato, ker si 
želijo sodelovanja v dobrobit doline in njenih pre-
bivalcev. Dejal je, da se vidi, koliko še velja bese-
da, saj nikomur ni poslal pisnega vabila, vsi priso-
tni so mu udeležbo potrdili v telefonskem razgo-
voru. Držali so besedo in res prišli. »Če bo kdorkoli 
od nas na volitvah uspel, mu bomo zaželeli uspe-
šno delo. Podali si bomo roke in se vprašali, ka-
ko lahko drug drugemu pomagamo za napredek 
Zgornje Savinjske doline in vsak bo lahko računal 

na našo pomoč,« je med drugim dejal.
Vera Pečnik je menila, da so si programi po-

dobni, zato bo odločilno, kako volivci vidijo kan-
didata kot človeka. »Tako lepa dolina si zasluži, 
da združimo moči in zanjo naredimo čim več 
dobrega.« Tudi Jakob Presečnik se je strinjal, da 
je skupno druženje lepa gesta, ki kaže, da gre-
do v dolini stvari na bolje. To opaža v zadnjih le-
tih. Zlasti je dobro, da je med občinami čedalje 
več sodelovanja. »Med prebivalstvo je potrebno 
povrniti izgubljeno zaupanje,« je dejal Presečnik.

Janja Napast se je za vstop v politiko odloči-
la zato, ker je prepričana, da se da marsikaj na-
rediti in premakniti na bolje. »Priznati moram, da 
sem bil glede današnjega dogodka najprej ma-
lo skeptičen,« je povedal Jurij Repenšek in do-

dal: »Naše druženje kaže, da še obstajajo člove-
ške vrednote, ki so pri kandidatih na prvem me-
stu. Sam cenim določen sistem vrednot, katere-
ga tudi živim.« 

Paul Orešnik je menil: »Ni toliko pomembno, v 
katero stranko kdo sodi, saj se vsi zavzemamo, 
da bomo k razvoju doline doprinesli čim več do-
brega. Stopimo skupaj. Kdor bo na volitvah dobil 
mandat, ga čaka težko in odgovorno delo.« Po 
koncu uradnega dela se jim je pridružil še kan-
didat Srečko Prislan in predstavil glavne točke 
svojega programa za uspešno in človeku prija-
zno Zgornjo Savinjsko dolino. 

Marija Lebar
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Politika 

PRETEKLE PARLAMENTARNE VOLITVE

Število strank veliko, volilna udeležba 
vztrajno pada

V nedeljo bodo prve predčasne volitve, na 
katerih se bo dvajset političnih strank in list 
potegovalo za 90 sedežev v državnem zbo-
ru. Volilna udeležba z vsakimi volitvami pa-
da. Medtem ko se je prvih volitev udeleže-
valo preko 80 odstotkov volivcev, je udelež-
ba z leti padla na dobrih 60 odstotkov. Glede 
na prve volitve se veča število strank in list, 
ki kandidirajo v upanju, da bodo prestopile 
prag parlamenta. 

PRVI POSLANCI IZ DOLINE
Prve demokratične volitve v samostojni Sloveniji 

smo imeli aprila 1990. Volitve v trodomno Skupšči-
no Socialistične Republike Slovenije so potekale v 
več delih. Volilo se je predsednika in člane predsed-
stva ter 80 delegatov družbenopolitičnega zbora in 
80 delegatov zbora občin. Na listi je kandidiralo de-
vet strank, volilna udeležba je bila 83,5-odstotna. 
Predsednik prve slovenske vlade je bil Lojze Peter-
le, med delegate sta bila iz Zgornje Savinjske doli-
ne izvoljena dr. Franc Zagožen (Slovenska kmečka 
zveza) in Ivan Krefl (Slovenska obrtniška stranka). 
V zbor občin republiške skupščine je bil izvoljen An-
ton Žunter (DEMOS). 

Vladi je bila spomladi 1992 izglasovana ne-
zaupnica, zato so se tega leta izvedle prve voli-
tve v državni zbor. Na listi je bilo 26 strank, osem 
jih je prestopilo prag parlamenta. Največjo pod-

poro med volivci so dobile Liberalno demokrat-
ska stranka (LDS), Slovenski krščanski demo-
krati (SKD) in Združena lista (ZL). V peti volilni 
enoti, šesti volilni okraj, kamor spadajo občine 
naše doline, sta največ glasov dobili Slovenska 
ljudska stranka (SLS) in LDS. Volilna udeležba je 
bila 85,6-odstotna. Med poslance je bil ponovno 
izvoljen Franc Zagožen.

OBDOBJE TREH POSLANCEV
Na drugih državnozborskih volitvah 1996 

je kandidiralo 22 strank, sedem jih je prejelo 
več kot tri odstotke glasov, potrebnih za vstop 
v parlament. Največ glasov je prejela Liberalna 
demokracija Slovenije (LDS), sledila jim je SLS, 
Socialdemokratska stranka Slovenije (SDS) in 
Slovenski krščanski demokrati (SKD). Volilna 
udeležba je bila 73,7-odstotna. V mozirskem 
volilnem okraju je največ glasov dobila SLS 
(33 odstotkov) ter LDS (20). V parlament so bi-
li izvoljeni trije Zgornjesavinjčani, Franc Zago-
žen, Jakob Presečnik (SLS) in Bogomir Zamer-
nik (SDS). 

Na kandidatni listi leta 2000 se je pojavi-
lo 23 imen, štirje odstotki glasov so bili potreb-
ni za prestop parlamentarnih vrat, kar je uspe-
lo osmim strankam. Največ mandatov (34) v dr-
žavnem zboru je dobila LDS, sledila ji je SDS s 
14 poslanci in Združena lista socialnih demo-

kratov (ZLSD) z enajstimi poslanci. Volilna ude-
ležba v mozirskem okraju je bila 75-odstotna, v 
slovenskem prostoru pa 70-odstotna. V mozir-
skem volilnem okraju sta največ glasov prejeli 
LDS in SDS, obe preko 26 odstotkov. Zamernik 
je ponovno postal predstavnik mozirskega volil-
nega okraja.

NIZKA VOLILNA UDELEŽBA
Najnižja udeležba na volitvah je bila leta 

2004, ko se je volitev udeležilo le dobrih 60 od-
stotkov volilnih upravičencev. Sedem strank je 
prejelo dovolj glasov za vstop v državni zbor. 
Največ glasov in s tem mandatov je prejela SDS, 
sledili sta ji LDS in ZLSD. Na območju mozir-
skega volilnega okraja je bila volilna udeležba 
66-odstotna, največ podpore so dobile stranke 
SDS, SLS in LDS. V državni zbor sta bila izvoljena 
Jakob Presečnik in Bogomir Zamernik. 

Na zadnjih volitvah 2008 je vložilo kandida-
turo 17 strank in list. Volilna udeležba je bila 
63-odstotna, največ glasov je prejela Socialna 
demokracija (SD), sledila sta ji SLS in Zares. Vo-
lilna udeležba v mozirskem okraju je bila 66-od-
stotna, največjo podporo je dobila SDS (33 od-
stotkov), SLS+SMS (18) in SD (16). V državni 
zbor sta bila izvoljena Jakob Presečnik in Iztok 
Podkrižnik (SDS).

Štefka Sem 

LISTA ZORANA JANKOVIĆA – POZITIVNA SLOVENIJA 

V Mozirju o aktualnih problemih v državi

Zoran Janković (tretji z leve) je odgovarjal na vprašanja udeležencev srečanja ob čaju. 
(Foto: Marija Šukalo)

Pozitivna Slovenija se v teh dneh s svojim pred-
sednikom Zoranom Jankovićem odziva povabi-
lom na čaj po Sloveniji. V četrtek, 24. novembra, 
se je Janković mudil tudi v Mozirju. Njegov gosti-
telj je bil Ivo Milovanović. Pogovora ob čaju so se 
udeležili kandidati za poslance v 5. volilni enoti 
Vera Pečnik, Jože Kavtičnik in mag. Nives Cesar. 

Zoran Janković je opisal svoj program in 
predstavil rešitve za aktualne probleme v drža-
vi. Občane je zanimalo, s kom bi se podal v koa-
licijo. Odgovoril je, da ne vidi koalicije z Janezom 
Janšo, s tisto stranko, ki ne podpira 3. razvojne 
osi, gradnje bloka TEŠ 6 in ki ne podpira zdra-
vstvene reforme. Ob tem je poudaril, da če se ne 
bo razvijalo gospodarstvo, ne bo mogoče vlaga-
ti ne v kulturo in ne v šport.

Z legendo športnega novinarstva Ivom Milo-
vanovičem sta obujala tudi spomine na roko-
met in na dobrodelno nogometno prireditev v 
Mozirju pred tremi leti, kjer je Janković zaigral 
kot obrambni igralec. Jankovića je pozdravil tu-
di mozirski župan Ivan Suhoveršnik in ga pova-
bil, da obišče občino še kdaj po volitvah.

Marija Šukalo
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Politika, Iz občin 

OBČINSKI SVET NAZARJE

Predlog strategije in vizije do leta 2030 v javno 
obravnavo

Nazarski občinski svet je obrav-
naval in potrdil predlog proračuna 
za leto 2012, sprejeli so odlok o de-
javnosti in koncesiji javne službe 
oskrbe s toplotno energijo in v pr-
vem branju potrdili odlok o usta-
novitvi Javnega zavoda Zgornje-
savinjski zdravstveni dom Nazar-
je. Seznanili so se z razvojno stra-
tegijo občine Nazarje do leta 2017 
in vizijo do leta 2030.

Pri obrazložitvi in sprejemu od-
loka, ki ureja dejavnost in koncesi-
jo oskrbe s toplotno energijo, je bil 
navzoč tudi pravnik doc. dr. Aleksij 
Mužina, ki za občino ureja pravno 

plat odnosov med občino, Javnim 
podjetjem Dom in podjetjem Ener-
getika Nazarje. Predlog odloka pri-
naša način izvajanja izbirne lokal-
ne gospodarske javne službe, ki 
se izvaja kot koncesionarska jav-
na služba. Z večino glasov so sve-
tniki odlok potrdili. V prvem branju 
so potrdili odlok o ustanovitvi Zgor-
njesavinjskega zdravstvenega do-
ma Nazarje. Pri tem je Janez Šti-
glic menil, da je osnovni namen ak-
ta vpis sedeža zavoda v sodni re-
gister kot določa zakon, torej je se-
dež zavoda tam, kjer je uprava in 
sedež direktorja. 

Občina Nazarje je v začetku leta 
pričela s pripravo strategije in vizi-
je razvoja, ki jo zanjo pripravlja Sa-
vinjsko-šaleška območna razvojna 
agencija (SAŠA ORA). Njena direk-
torica Jasna Klepec je tokrat sve-
tnikom predstavila potek in napre-
dek projekta. Po njenih besedah 
aktivnosti potekajo po načrtu, ker 
pa želijo, da se v oblikovanje do-
kumenta vključi čim širša javnost s 
svojimi zamislimi, so za 1. decem-
ber v domu kulture v Nazarjah pri-
pravili javno razpravo na to temo.

Osnutek občinskega proraču-
na za prihodnje leto predvideva 

na prihodkovni strani nekaj več 
kot 4,777.000 evrov in na odhod-
kovni strani okoli 4,774.000 evrov. 
Oblikovan je v skladu s smernica-
mi ministrstva za finance in ob 
predpogoju prodaje nekaterih ob-
činskih zazidalnih parcel. Županja 
Majda Podkrižnik in računovodki-
nja Branka Tevž sta odgovorili tu-
di na nekaj vprašanj svetnikov, si-
cer pa gre proračun v javno obrav-
navo; podrobneje ga bodo obrav-
navala pristojna telesa, dostopen 
pa je tudi javnosti na spletnih stra-
neh občine.

Marija Lebar

NOVA SLOVENIJA

Peterle na predstavitvi 
poslanskega kandidata 

Lojze Peterle (levo) in kandidat za poslanca Jurij Repenšek. (Foto: CMS)

Evropski poslanec Lojze Peter-
le je v soboto obiskal Mozirje ter 
se srečal s kandidatom za poslan-
ca Juretom Repenškom in krajani 
Mozirja, ki so ga prisrčno pozdravi-
li. V družbi članov in simpatizerjev 
Nove Slovenije je sodeloval pri po-
stavljanju novoletne jelke na mozir-

skem trgu in si ogledal tudi novo-
zgrajeno kapelo. V družbi župana 
Ivana Suhoveršnika je pogovor te-
kel o lokalni problematiki in poslo-
vanju občin v bodoče. Za zaključek 
obiska so ubrano zapeli na mozir-
skem trgu. 

AG

Nova lokacija volišča 
Na okrajni volilni komisiji so nam 

povedali, da lokacije volišč ob vo-
litvah poslancev v državni zbor 4. 
decembra po Zgornji Savinjski do-
lini ostajajo tam, kjer so bila obi-
čajno. Izjema je sprememba voli-
šča v občini Ljubno. Volišče za vo-
livce naselij Radmirje in Juvanje, 
imenovano Na pošti, ki je bilo do-

slej v Radmirju v zgradbi, kjer je tr-
govina Zgornjesavinjske kmetijske 
zadruge Mozirje, se prestavi. Nova 
lokacija je nedaleč stran v preno-
vljenem kulturnem domu. Sicer so 
volivci o tem, kje se nahaja njiho-
vo volišče, obveščeni tudi na pisnih 
obvestili, ki so jih dobili na dom.

ML

SOCIALNI DEMOKRATI

Predali pismo kandidatu 
Paulu Orešniku

Paul Orešnik (v sredini) je obljubil, da se bo zavzemal za pričakovanja, 
zapisana v pismu. (Foto: Marija Lebar)

V Mozirju se je v petek, 25. no-
vembra, kandidat za poslanca na li-
sti stranke Socialni demokrati Paul 
Orešnik srečal z nekaterimi prebi-
valci naše doline, ki so mu predali 
pismo, v katerem so mu izrazili pod-
poro, pa tudi pričakovanja v prime-
ru izvolitve. Poleg Orešnika so se ob 
stojnici, ki so jo postavili pred uprav-
nim centrom, zbrali člani območne-
ga odbora SD, o programu stranke 
je spregovoril tudi velenjski župan in 
član SD Bojan Kontič.

Ob predaji pisma je Paul Orešnik 
dejal, da se bo kot poslanec v dr-
žavnem zboru zavzemal za pro-
gram, ki ga je strnil v štiri točke. V 

njem omenja gospodarski razvoj 
celotne Zgornje Savinjske doline, 
razvoj turizma, možnosti, ki jih po-
nuja predelava lesa, pridelavo in 
porabo lokalne prehrane ter zavze-
manje za mladino.

Bojan Kontič je opisal delo in 
uspehe stranke v zadnjem manda-
tu ter povedal, da so se v stranki v 
Zgornji Savinjski dolini odločili za 
kandidaturo človeka iz svojih vrst. 
Prepričani so, da je Orešnik oseba, 
katere glas se bo jasno slišal tudi 
v državnem zboru in ki ga Zgornje-
savinjčani dovolj dobro poznajo ter 
cenijo.

Marija Lebar
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Iz občin, Gospodarstvo

OBČINA GORNJI GRAD

Občinski svet zopet zaposlen z gornjegrajsko 
Komunalo 

Na zadnji seji občinskega sveta v Gornjem Gradu je bilo največ be-
sed v zvezi s tamkajšnjo Komunalo povedanih na račun dela in obsto-
ja podjetja. Direktorja podjetja Zdenka Purnata so svetniki že kmalu 
po zaprtju odlagališča Podhom, ki je podjetju prinesel največ prihod-
ka, zadolžili, da pripravi predloge dejavnosti, s katerimi bodo nado-
mestili del izgubljenih prihodkov, a iz tega ni bilo nič. 

PREDLAGANA RACIONALIZACIJA 
POSLOVANJA

Po zaprtju odlagališča so se pri-
hodki zmanjšali za polovico, stro-
ški so ostali skoraj isti. Župan Stan-
ko Ogradi je povedal, da je skupaj s 
komisijo proučil poslovanje. Iz po-
ročila izvajanja nalog glede na na-
menska sredstva v proračunu je bi-
lo razvidno, da je večji delež opra-
vljenih del na nekaterih področjih 
izveden preko Komunale z drugi-
mi podizvajalci. Menil je, da je smi-
selno, da poskuša opraviti več del 
v lastni režiji in na ta način tudi ob-
držati prihodek za izvedena dela s 
strani lokalne skupnosti. 

S Purnatom se je sestal nad-
zorni svet Komunale, pregleda-
li so poslovanje. Predsednik nad-

zornega sveta Franc Bastl je izpo-
stavil visoke stroške uprave (po-
slovni stroški, plače in z njimi po-
vezane dajatve), ki predstavljajo 
kar 45 odstotkov vseh stroškov. 
Bastl je pripravilil šest predlogov 
sanacije podjetja in jih podrob-
no predstavil svetnikom. Poudaril 
je, da je prvi korak zmanjševanje 
stroškov, poleg tega je bil podan 
predlog, da se poslovni prostori 
Komunale oddajo v najem, proda-
jo ali se v njih uredita dva prostora 
za otroke iz vrtca. Vodstvo podjet-
ja bi se v zmanjšanem številu seli-
lo v občinske prostore. 

Ravno nad selitvijo Purnat ni bil 
najbolj navdušen in je predlagal, 
da bi se lahko občinski uslužbenci 
selili v prostore Komunale, ki so v 

prvem nadstropju, občinski pa v 
tretjem, kar povzroča težavo za 
starejše in invalide. 

Tudi komisija imenovana s stra-
ni občinskega sveta je podala več 
predlogov, kako reševati težave 
podjetja. Svetniki so bili mnenja, da 
je treba vse predloge proučiti in iz 
njih izbrati najboljše rešitve. Selitvi 
in zmanjšanju števila zaposlenih 
so bili naklonjeni. Zadolžili so Pur-
nata, da vse predloge v podjetju 
preuči in najugodnejše predstavi 
občinskemu svetu na eni prihodn-
jih sej.

NAČRT ZIMSKE SLUŽBE POTRJEN
Svetniki so potrdili načrt zimske 

službe, v katerem so spremem-
be pri izvajalcih le-te. Potrdili so tu-
di nakup mini bagra in rabljenega 
traktorja, ki ju bo Komunala Gornji 
Grad s privolitvijo občinskega sve-
ta kupila z namenom opravljanja 
te službe in kasneje še drugih de-
javnosti. 

Kljub temu da so se svetniki stri-

njali z nakupom, so direktorju Ko-
munale Zdenku Purnatu postavili 
tudi številna vprašanja. Načrt zim-
ske službe je pripravila Komunala 
Gornji Grad, ki se s podizvajalci do-
govarja o vseh podrobnostih izva-
janja le-te. Ker so bile v lanskem le-
tu težave z enim od podizvajalcev 
in je ta po dogovoru z občino pre-
kinil sodelovanje, so na Komunali 
začeli razmišljati o tem, da bi zače-
li sami izvajati pluženje. Sredstva 
za nakup rabljenega traktorja ima-
jo in po nakupu bodo plužili ceste 
na območju Bočne. 

Svetnike je predvsem zanima-
lo, koliko se bo ta dejavnost po-
znala pri zaključnem računu pod-
jetja. Direktor Purnat je povedal, 
da od te dejavnosti večjega dobič-
ka ne pričakujejo, prav gotovo pa 
traktor potrebujejo tudi na podro-
čju vzdrževanja cest. Spomladi z 
namenom širitve dejavnosti načr-
tujejo še nakup manjšega bagra 
za izkope. 

Štefka Sem

CITYCENTER CELJE 

Humanitarnost in praznično dogajanje ostajajo 
decembrske stalnice 

Vodstvo nakupovalnega sredi-
šča Citycentra Celje je tudi v leto-
šnjih prvih desetih mesecih zado-
voljno s poslovanjem. Temu v prid 
govorijo tako aktualni podatki o 
številu obiskovalcev kot nenehna 
rast prometa. Lansko večmilijon-
sko število bo letos ob izteku leta 
preseženo. K temu bo v veliki meri 
prispevala izjemno pestra praznič-
na ponudba in številni decembrski 
dogodki. Med humanitarnimi aktiv-
nostmi so v Citycentru še posebej 
ponosni na svoj sklad Citycentro-
vo srce, s pomočjo katerega bodo 
tretje leto zapored skupaj z obisko-
valci obdarili rejniške otroke v celj-
ski regiji. 

Center managerka Darja Les-
jak je ob tej priložnosti izjavila: »Na-
ša pričakovanja se bodo do kon-
ca leta več kot uresničila. Že v ob-
dobju januar-oktober 2011 beleži-

mo glede na lansko enako obdo-
bje indeks prodaje 102, pri številu 
nakupov pa je indeks porasel kar 
na 106. Podobna pozitivna giba-
nja pričakujemo tudi v obdobju za-
dnjih dveh mesecev. Za njihovo do-
seganje se bomo v prazničnem de-
cembru še posebej potrudili s tradi-
cionalnim božično-novoletnim sej-
mom, pestrim dogajanjem in s po-
daljšanim nedeljskim delovnim ča-
som, ki je v veljavi že od 20. novem-
bra. Vse trgovine so tako ob nede-
ljah, vse do konca leta, odprte do 
17. ure.«

Praznično dogajanje je pred-
stavila vodja marketinga Klavdi-
ja Miklavžin: »Najmlajše bosta 
tudi letos obiskala Miklavž in Bo-
žiček. Prvi je svoj prihod napove-
dal 2. decembra ob 18. uri, z dru-
gim pa se bo mogoče srečati 16. 
decembra, prav tako ob 18. uri. 

Do konca leta se bo tako zvrsti-
lo preko 40 prireditev za otroke in 
odrasle. 

Posebno mesto v prazničnem 
dogajanju ima humanitarna ak-
cija Obdarujmo rejence. Do 18. 
decembra bo v prvem nadstro-
pju postavljena posebna stena z 
razstavljenimi risbicami rejniških 
otrok. »Ob pomoči vseh osmih 
centrov za socialno delo celjske 
regije so mladi »slikarji« narisali 
svoje novoletne želje, ki jim jih bo-
mo izpolnili tudi s pomočjo naših 
obiskovalcev. Med razstavljenimi 
risbicami bodo lahko izbrali eno, 
igračo (novo ali rabljeno) pa na-
to prinesli v našo informacijsko pi-
sarno,« je o humanitarni akciji po-
vedala Klavdija Miklavžin. Dodala 
je, da so k risanju novoletnih že-
lja povabljeni rejniški otroci v sta-
rosti od 5. do 10. leta, vsi ostali, ki 

ne sodijo v to starostno skupino, 
bodo obdarjeni iz sredstev skla-
da Citycentrovo srce. Letos bodo 
tako privabili nasmeh na obraze 
169 rejniških otrok. 

Ob izteku leta so napovedali še 
akcijo »Naj prodajalec Citycentra 
Celje 2012«, s katero želijo spodbu-
diti Citycentrove prodajalke in pro-
dajalce k dvigu kakovosti ponud-
be in storitev. V izbor Naj prodajal-
ca bodo vključeni predvsem obi-
skovalci, ki bodo za sodelovanje 
tudi primerno nagrajeni. Atraktiv-
na nagrada pa čaka »Naj prodajal-
ca/prodajalko«, ki bo razglašen/a 
marca 2013. 

Vse informacije o decembrskem 
dogajanju in ponudbi lahko obi-
skovalci dobijo tudi na spletni stra-
ni www.city-center.si in njihovi fa-
cebook strani.

SD
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Iz občin, Organizacije

POTOK

Ne samo zaradi ceste, tudi zaradi druženja 
so se zbrali

Prenovljen cestni odsek so namenu predali krajani v družbi z predsednico KS Kokarje Andrejo Zupan. 
(Foto: Marija Lebar)

V soboto, 19. novembra, so krajani vasi Potok 
pripravili slovesnost ob odprtju odseka nove ce-
ste na relaciji Vrbin-Prodnik. Na dogodek so po-
vabili odbornike krajevnega odbora Kokarje, ob-
činske svetnike in predstavnike občine. Povedali 

so, kako veseli so nove pridobitve, saj je bila prej-
šnja cesta, ki je bila zgrajena leta 1979, povsem 
dotrajana. Dogodek je sodil v okvir praznovanj 
krajevne skupnosti Kokarje.

Na otvoritev so prišli številni krajani. V ime-

nu članov krajevnega odbora je prisotne nago-
vorila predsednica Andreja Zupan. Dejala je, da 
ni samo otvoritev ceste tisto, česar se veselijo, 
temveč tudi medsebojnega druženja, ki ga je ve-
dno premalo. K besedi so povabili še izvajalca 
del podjetnika Sama Ribežla, ki se je krajanom 
zahvalil tako za strpnost kot tudi za pomoč pri 
izvajanju del.

V imenu občine je direktor občinske uprave Sa-
mo Begič povedal, da je občina uspela pridobi-
ti sredstva za sanacijo infrastrukture po poplavah 
in je tako pokrpala štiri kilometre najnujnejših od-
sekov cest v občini, za kar so odšteli okoli 800.000 
evrov, večino od tega je sofinancirala država. Od-
sek, ki so ga tokrat predali namenu, je dolg 450 
m, sledi še postavitev ograje na nevarnem mestu 
in nadaljevanje obnove ceste za nadaljnjih 250 m.

Ob veselih zvokih harmonike je razpolože-
nje še dvignilo slovesno rezanje traku, ki sta ga  
opravila krajana Alojz in Jože Fricelj v družbi z 
Andrejo Zupan. Vsi skupaj so se nato odpravili 
na zabavno druženje v gasilski dom PGD Gori-
ca pri Dreti v Lačji vasi.

Marija Lebar

POPRAVEK
Zaradi nesporazuma pri tolmačenju po-

datkov je v članku »Likovno zanimiva ali ce-
lo odlična dela« prišlo do napačnega poime-
novanja funkcije akademskega slikarja Sto-
jana Kneževića. V članku je zapisano, da je 
Knežević državni selektor, kar ne drži. Kne-
žević je namreč mentor v članku omenjene 
skupine in selektor območne razstave, ki je 
bila postavljena v Galeriji Mozirje.

Se pa avtorica članka opravičujem, ker v 
njem nisem navedla, da je v spremljajočem 
kulturnem programu sodelovala tudi Polona 
Lamprečnik, učenka Glasbene šole Nazarje, 
ki se je zbranim predstavila na kitari. Za ne-
ljubo napako se ji opravičujem.

Tatiana Golob

DRUŠTVO ZGORNJESAVINJSKIH DIABETIKOV MOZIRJE

Obeležili svetovni dan diabetikov

Srečanja ob svetovnem dnevu sladkornih bolnikov se je udeležilo 47 članov. 
(Fotodokumentacija društva)

V Sloveniji deluje Zveza društev diabetikov 
že 55 let in povezuje 40 društev z okrog 18 
tisoč člani. Sladkorna bolezen je tako v sve-
tu kot tudi v Sloveniji v porastu, saj je pri nas 
že okrog 130 tisoč sladkornih bolnikov. Da-
nes se s to boleznijo uspešno spopadamo, za 
kar ima velike zasluge Zveza, ki skrbi za osve-
ščanje ljudi in vzpodbuja bolnike za zdravo ži-
vljenje.

Diabetiki Zgornje Savinjske doline so obe-

ležili 14. september – svetovni dan sladkor-
nih bolnikov že na martinovo v Mozirskem ga-
ju. Srečanja se je udeležilo 47 članov. Namen 
akcije je bil uzavestiti pomen telesne dejavno-
sti za uspešno premagovanje te bolezni. Pred-
stavnik smučarske šole Beli zajec je udeležen-
cem predstavil nordijsko hojo kot pomemben 
element gibanja. Nato so se s palicami podali 
na daljši, nekateri pa na krajši pohod, odvisno 
od telesne zmogljivosti, in teorijo v prijetni druž-

bi preizkusili v praksi. Treba se je zavedati, da 
za dobro počutje ni pomembna le telesna ak-
tivnost, ampak tudi psihična sprostitev ob dru-
ženju. Po povratku jih je predstavnica podjetja 
Blooms seznanila s pomenom nekaterih pre-
hranskih dopolnil. 

Društvo zgornjesavinjskih diabetikov Mozirje 
sprejema nove člane ob četrtkih od 9. do 10. ure 
v društveni pisarni. 

Marija Venek
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LEADER PROJEKT ZA VARNI JUTRI

Znanje oživljanja in prve pomoči je v 
oddaljenih krajih ključnega pomena

Temeljnega postopka oživljanja se tečajniki po navodilih inštruktorice naučijo na lutki z in brez 
pomoči defibrilatorja. (Foto: Štefka Sem)

Avtomatski zunanji defibrilator ali AED 
je prenosna elektronska naprava, ki sa-
modejno zazna motnjo srčnega ritma. 
Njegova uporaba je preprosta, kajti na-
menjen je tako medicinskemu osebju 
kot laikom. 

Društvo za kulturo odnosov SPES je 
pripravilo projekt Za varni jutri. Prijavilo 
ga je med projekte LEADER in na razpi-
su uspelo. Komisija je projekt ocenila kot 
pomemben in mu dodelila sredstva. Pro-
jekt daje prebivalcem Zgornje Savinjske 
doline redko možnost, da pridobijo, raz-
širijo in utrdijo nujno potrebno znanje te-
meljnih postopkov oživljanja vključno z 
uporabo defibrilatorja in nudenja laične 
prve pomoči v domačem okolju. Društvo 
SPES je zaradi dejavnosti, ki jo opravlja 
v letošnjem letu, pridobilo s strani mini-
strstva za delo naziv društvo v javnem in-
teresu. 

POUDAREK NA OŽIVLJANJU 
Aktivnosti v projektu so namenjene skrbi za 

lastno varnost, poznavanju osnov prve pomoči 
pri poškodbah in kot najpomembnejše, oživlja-
nju pri zastoju srca. Vodja programa je diplomi-
rana medicinska sestra in inštruktorica temelj-
nih postopkov oživljanja Lidija Borak. Predsedni-
ca društva SPES Renata Roban je povedala, da 
je projekt zelo pomemben zaradi okolja, v kate-
rem živimo. 

»Živimo na podeželju, kjer se veliko ljudi 
ukvarja s kmetijstvom in gozdarstvom, veliko 
ljudi obiskuje planine in se ukvarja z adrenalin-
skimi športi, kjer so pogosteje prisotne nesreče. 
Poleg tega je Zgornja Savinjska dolina veliko ob-
močje, ki ima sedež nujne medicinske pomoči v 
Mozirju, kar je zaradi oddaljenosti lahko za pre-
bivalce zgornjega dela doline še dodatna ovira.« 

USPOSABLJANJE NA LUTKI
V projektu je doslej tečaje opravilo že preko 

sto oseb, največ kmečkih žena. V planu imajo iz-
vedbo tečajev za več kot 300 oseb. Poleg kmeč-
kih žena so tečaj prve pomoči za laike in oživlja-
nja opravljali tudi lovci, gasilci, učitelji, upokojen-
ci, invalidi, alpinisti in učenci osmih in devetih ra-
zredov. Interesentov za tečaje je veliko, v društvu 
pa želijo, da bi pokrili čim več skupin prebival-
cev, tako ciljne kot mešane skupine. 

Na tečajih se najprej posvetijo preventivi – iz-
ogibanju nevarnostim za poškodbe v posame-
znih življenjskih obdobjih ter vzrokom nesreč. 
Velik poudarek dajejo nesrečam in poškodbam 
pri delu, ki so v našem okolju pogostejše, to so 
nesreče v gozdu, nesreče z motorno žago, trak-
torske nesreče, poškodbe v hribih, opekline. Te-
čajnike seznanijo z sanitetnim materialom, ki 
naj ne bi manjkal v nobenem gospodinjstvu, va-
dijo povijanje ran in poškodb ter ravnanje s po-

nesrečencem v primeru nezavesti. Posebno po-
zornost namenijo temeljnim postopkom oživlja-
nja. Inštruktorica Lidija Borak s pomočjo lutke te-
čajnike usposobi za zunanjo masažo srca s po-
močjo defibrilatorja in brez njega, če ga ni v bli-
žini.

VSAKA MINUTA ŠTEJE
»Znanje oživljanja in prve pomoči je zelo dra-

goceno in lahko rešuje življenja,« je poveda-
la Robanova. »Želimo si, da bi čim več ljudi ob-
vladovalo temeljne postopke oživljanja, saj je 

pri zastoju srca pomembna vsaka minuta. Tri-
je Slovenci dnevno doživijo srčni zastoj, polovi-
ca jih umre takoj. V 90 odstotkih zastojev ljudje 
niso sami, vendar jim prisotni zaradi neznanja in 
strahu le redko pomagajo. 

Naraščajoče število srčnih odpovedi, gozdar-
ske in druge nesreče na težko dostopnem tere-
nu ter oddaljenost zdravstvenih postaj, vse to od 
prebivalcev naše doline zahteva znanje, s kate-
rim lahko sočloveku dajo možnost za prežive-
tje,« meni Robanova. 

Po zaključenih tečajih bodo v društvu izda-
li učni DVD in brošuro Prva pomoč v domačem 

okolju. Prejele ga bodo občine, šole, društva in 
turistične točke. 

Dr. Bojan Leskovšek, vodja urgentne službe v 
Zgornjesavinjskem zdravstvenem domu Mozir-
je, je povedal: »Poznavanje oživljanja pri zastoju 
srca je zelo pomembno, saj je vsaka minuta od-
ločilna. Z vsako minuto se namreč možnost pre-
živetja zmanjša, osem minut pa je čas, ko osebi 
z zastojem še lahko pomagamo. Če vzamemo 
za primer najbolj oddaljene kmetije v Logarski 
dolini, potrebujemo do njih z reševalnim vozilom 
najmanj 45 minut, pa še to v optimalnih razme-

rah, zato menim, da so defibrilatorji pomembni 
in bi moral biti v vsakem kraju, še posebej v od-
daljenih krajih. 

Trenutno je v dolini devet defibrilatorjev, nekaj 
v zdravstvenih domovih, nekaj pri gasilcih ali v 
podjetjih. Njihova cena ni več tako visoka in bi 
bilo dobro, če bi občine poskrbele, da bi bili do-
stopni vsem prebivalcem. Po statističnih podat-
kih smo zdravniki v naši dolini nad povprečjem 
glede uspešnosti oživljanja. V lanskem letu smo 
uspešno oživljali 50 odstotkov oseb z zastojem 
srca, medtem ko je slovensko povprečje 30 od-
stotkov.«

Štefka Sem

Ljubezen je kot solza; rodi se 
v očeh, pade pa v srce.
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KNJIŽNICA MOZIRJE 

Zgornja Savinjska dolina na spletnem portalu Kamra

Delovanje Knjižnice Mozirje na spletnem portalu Kamra je v Celju 
predstavil Roman Mežnar. (Fotodokumentacija Knjižnice Mozirje)

V petek, 11. novembra, je Osre-
dnja knjižnica Celje pripravila fe-
stival Kamra, namenjen pregledu 
dosedanjega delovanja spletnega 
mesta digitalizirane kulturne dedi-
ščine slovenskih pokrajin. Festivala 
se je udeležil tudi predstavnik Knji-
žnice Mozirje Roman Mežnar, ki je 
zbranim predstavil nastajanje zbir-
ke Celjska legija.

Portalu Kamra se je Knjižnica 
Mozirje pridružila v lanskem letu, 
ko je na Kamro postavila zbirko o 
življenju in delu zgodovinopisca in 
publicista Aleksandra Videčnika. 
Letos so se v Knjižnici Mozirje od-
ločili, da se pridružijo projektu Prva 
svetovna vojna v dokumentih vsak-
danjega življenja z zbirko Celjska 

ki najobsežnejši del obsega Vojna 
kronika Žiga Laykaufa, kjer avtor 
opisuje življenje v mozirskem trgu 
med 1. svetovno vojno.

Po besedah Romana Mežnarja 
je prednost spletnega mesta Ka-
mra v tem, da je namenjena pred-
vsem zbiranju domoznanskega 
gradiva, vezanega na ožje lokal-
no okolje: »V naši knjižnici se bo-
mo zato še naprej trudili, da bo na 
Kamri predstavljenega čim več do-
moznanskega gradiva vezanega 
na Zgornjo Savinjsko dolino. Tako 
bo gradivo ob vsakem času dose-
gljivo vsem, ki tovrstne podatke po-
trebujejo v študijske, raziskovalne 
ali ljubiteljske namene.«

TG

legija na temo prve svetovne voj-
ne v Zgornji Savinjski dolini. Gradi-
vo so poiskali s pomočjo Aleksan-
dra Videčnika. Slednji je za portal 

pripravil zgodbo o Celjski legiji, ki je 
sodelovala v bojih za severno me-
jo in bila nameščena na Ljubnem 
ob Savinji. Sicer pa v omenjeni zbir-
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Piše: Aleksander Videčnik

Velikan s Primoža (4)

NOVE UGOTOVITVE
S pomočjo podatkov, ki jih je 

zbral Metod Rosc, smo lahko ugo-
tovili zgodovinske podrobnosti o 
Primožu Kumpreju. Po evidencah 
gornjegrajske gospoščine je raz-

vidno, da je bil leta 1602 gospo-
dar na Kumprejevi domačiji Lenart 
Kumprej, ki »odrajtoval« podložni-
ške dajatve od celotne hube in tu-
di od Robnikove pustote. Kmalu po 
letu 1602 je Kumprejeva huba raz-
deljena na dva dela, ene polovice 
je bil gospodar Luka, druge pa Kri-
štof, ki je užival tudi Robnikovo pu-

stoto. Lahko sklepamo, da sta bila 
Luka in Krištof brata, seveda pa ne 
moremo tega zatrditi. In kot kaže, 
sta bila oba sinova Lenarta. Iz listin 
iz leta 1632 je razvidno, da je bila 
huba spet združena in da je na njej 
gospodaril Krištof Kumprej.

To so gotovo dragoceni podat-
ki, ki postavljajo dosedanje do-
mneve v drugo luč in so seveda 
zgodovinsko dejstvo. Do sedaj 
smo razpolagali zgolj z ljudskim 
izročilom in vse skupaj je bilo kot 
legenda o nekem velikanu, ki je 
živel na Primožu. Od sedaj dalje 
imamo zanesljive podatke o ob-

dobju, ko je Krištof živel. Naj pove-
mo, da si Občina Ljubno prizade-
va, da skupaj stvari postavimo na 
pravo mesto.

KAKO JE BILO S KRIŠTOFOVIM 
SVOBODNJAŠTVOM?

Druge listine povedo, da je Kri-
štof odrajtoval gornjegrajski go-

Strop dimnice v Kumprejevi hiši. Odprta ognjišča niso zahtevala, da ne bi 
bil strop lesen, sestavljen iz okroglega lesa. (Foto: Franjo Atelšek)

Gliste v dimnici, na njih so sušili drva in treske za razsvetljavo in bakle. Po 
izgledu sodeč so na glistah sušili večje količine lesa, zato so tako močne 

izvedbe. (Foto: Franjo Atelšek)

Krištofov meč je izrazito kovaško (ročno) delo, predvsem je to vidno na 
samem ročaju. (Foto: Franjo Atelšek)

Žepni nož izredne velikosti, ki ga je prav tako uporabljal Krištof. Morda so 
bili tedaj takšni noži na sploh veliki. (Foto: Franjo Atelšek)

spoščini podložniške dajatve. To-
rej je bil podložnik in ne svobo-
dnjak. To slednje bi se sicer dalo 
sklepati ob dejstvu, da je iz vojne 
prinesel domov meč, ki je še da-
nes ohranjen. Tu se poraja misel, 

da gre zahvala vsem Kumpreje-
vim rodovom, da so to dragoce-
nost skrbno hranili in sploh vse, 
kar spominja na Krištofa. Bomo 
znali te danosti izkoristiti v kul-
turne namene?

DAN SLOVENSKIH SPLOŠNIH KNJIŽNIC

Knjižnica Mozirje na 
sejmu idej

Slovenske splošne knjižnice so 
20. novembra po vsej državi prazno-
vale svoj dan. Sekcija za splošne knji-
žnice je skupaj z Zvezo bibliotekar-
skih društev Slovenije in Medobčin-
sko splošno knjižnico Žalec organizi-
rala sejem idej. Na njem je s predsta-
vitvijo svojih projektov sodelovala tu-
di Osrednja knjižnica Mozirje.

Prireditev je potekala 23. no-
vembra v prostorih Doma II. slo-
venskega tabora Žalec. Njen glav-
ni namen je bil v druženju bralcev, 
ustvarjalcev ter knjižničarjev. Tema 
letošnjega dneva splošnih knjižnic 
so bile bibliopedagoške dejavnosti 

za vse ciljne skupine, glavno spo-
ročilo sejma idej pa je bilo, da so 
v časih krize gospodarstva in vre-
dnot najbolj demokratičen prostor 
z veliko dejavnosti za pridobivanje 
znanj, za druženje, za kulturne užit-
ke in socialno vključenost.

Celotno praznovanje se je priče-
lo s proslavo, na kateri so sprego-
vorile vidnejše osebnosti iz kultur-
ne dejavnosti, in ogledom mono-
komedije v izvedbi Olge Markovič 
»Jaz sem Ela, čistilka v knjižnici«, 
avtorice Irene Štusej, knjižničarke v 
žalski knjižnici.

TG



13Savinjske novice št. 48, 2. december 2011

Ljudje in dogodki, Iz občin, Informacije 

V sredo, 23. novembra, so na po-
kopališču na Rečici ob Savinji po-
spremili na zadnjo pot uglednega 
občana in najstarejšega krajana iz 
Spodnjih Pobrežij, Alojza Jeraja. Na 
pragu 89-letnice se mu je ustavilo 
skoraj jekleno srce. Srce kmeta, de-
lavca, flosarja, zagrizenega gasilca 
in iskrivega človeka, ki je s svojo av-

V SPOMIN

Alojz Jeraj – Vrbin
1923 – 2011

Jane Austen: Northangerska 
opatija

Roman popisuje življenje pode-
želske družbe, ki jo Jane Austen tu-
di v tem svojem delu duhovito pred-
stavi ter hkrati kritizira. V romanu 

REČICA OB SAVINJI

Predstavili ideje za vsebine centra za 
druženje mladih

Northangerska opatija tako prebi-
ramo zgodbo sedemnajstletne lju-
biteljice grozljivih romanov, Cathe-
rine Morland. Družinski prijatelji po-
vabijo Catherine za nekaj tednov v 
zdravilišče Bath. Tam spozna brata 
in sestro, Johna in Isabello Thorpe. 
John se začne zanimati za Catheri-
ne, a njeno srce se vname za dru-
gega mladeniča, Henryja Tilneya. 
Ko jo Henryjev oče povabi, naj se 
jim za nekaj pridruži na njihovem 
domu, v Northangerski opatiji, je 
Catherine nadvse srečna. 

A med bivanjem pri družini Tilney 
ugotovi, da grozljivi romani, ki jih ta-
ko rada prebira, niso kos realnemu 
življenju. Catherine namreč pade v 
svet hinavščine, a k sreči spozna tu-
di prijateljstvo in ljubezen. 

tujske legije na strani Francije, po-
tem ko je prebegnil iz nemške voj-
ske. Med vojno za Francijo se je 
boril v Afriki in bil ranjen v Nemči-
ji. Sredi leta 1945 se je vrnil na svo-
jo domačijo, na zemljo, ki jo je sku-
paj z ženo Marijo obdeloval skoraj 
do smrti. O svoji, skoraj tragični voj-
ni zgodbi »Do pekla in nazaj« je iz-
povedal srhljive podrobnosti, ki so 
ostale zapisane družini in zanam-
cem kot opomin, da se kaj takega 
ne sme dogajati nikoli več. 

Ob slovesu mu je spregovoril tudi 

veleposlanik, vitez Jožef Ciraj z mi-
nistrstva za zunanje zadeve in med 
svoje misli nanizal dejstvo, da mu je 
Republika Francija še letos name-
nila eno svojih državnih odlikovanj. 
Poslovilne besede so pokojniku 
namenili tudi predstavniki društva 
upokojencev, PGD Pobrežje in Ob-
čine Rečica ob Savinji. Skromno in 
s patino spominov je odšel pokon-
čen mož, oče in spoštovan Zgornje-
savinjčan ter predzadnji francoski 
legionar iz Slovenije.

Tekst in foto: Jože Miklavc

toriteto desetletja plemenitil doma-
čijo Vrbinovih in svoj domači kraj, ki 
ga je imel nadvse rad. 

O svojem odhodu je pogosto-
krat dejal, da ga »on, tam gor« že 
priganja, zato je moral dati iz se-
be še nekaj zelo pomembnega, ne-
odložljivega. Izpovedal je pretreslji-
vo zgodbo svoje družine, štirih fan-
tov, ki so »einrikali« po sili razmer v 
drugi svetovni vojni, se borili vsak 
na »svoji« fronti in se po osvobodi-
tvi vsi vrnili v domovino. Alojz Je-
raj je bil eden redkih pripadnikov 

Rečiška občina je na svojem se-
dežu sredi novembra pripravila prvo 
od treh delavnic na temo Delovanje 
in potrebe mladih v občini Rečica ob 

Savinji. Nanjo je povabila predstavni-
ke društev in mlade v domači občini.

V uvodu je udeležence pozdra-
vil župan Vinko Jeraj in poudaril, 
da so to druženje pripravili z name-
nom, da bi dali idejno zasnovo cen-
tru za druženje mladih, ki ga mno-
gi želijo že dlje časa. Mladi v obči-
ni namreč nimajo prostora, kjer bi 
se lahko zadrževali in se družili. Da 
bi pristopili k uresničevanju želja in 
potreb mladih, je po zatrjevanju žu-
pana občina že namenila del sred-
stev za to dejavnost, kar pa ni do-
volj za odkup in obnovo kake pra-

zne stavbe v trgu ali njegovi bližini. 
Kljub temu bodo v sodelovanju s 

podjetjem za trajnostno okoljsko in 
energetsko upravljanje, raziskave 

in izobraževanje Envirodual iz Gro-
suplja pripravili delavnice, ki bodo 
pokazale, kakšne vsebine mladi 
želijo imeti v svojem centru. V uri in 
pol so udeleženci posredovali svo-
je predloge. Med njimi so prevlado-
vali predlogi s področja kulturnih 
dejavnosti – gledališča, filma, kon-
certov, radi bi izobraževalna preda-
vanja s področja drog in zasvoje-
nosti. Po opravljeni analizi so ugo-
tavljali pomanjkljivosti, prednosti in 
ovire za predstavljene ideje.

Enako druženje so ponovili z 
osnovnošolci in dijaki. Izsledke 

delavnic bo grosupeljsko podje-
tje analiziralo in na osnovi teh pri-
pravilo projektno nalogo, ki bo po-
kazala, kakšne so potrebe mladih 
v rečiški občini. Hkrati bo to osno-
va za izdelavo projekta v primeru, 

da bi občina uspela zbrati sredstva 
preko različnih razpisov. Največji 
izziv za oživitev centra za druženje 
mladih bo iskanje sredstev za od-
kup objekta in realizacija idej. 

Marija Šukalo

Predstavnici podjetja Envirodual bosta analizirali ideje o vsebinah centra 
mladih, izsledki pa bodo osnova za izdelavo projektne naloge (Foto: MŠ)
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Železna kisla voda označena z novo 
informativno tablo

Postavitev informacijske table ob izviru železove kisle vode pod Olševo (Foto: Marija Lebar)

V okviru projekta Karavanke je več let pote-
kala označitev nekaterih naravnih spomenikov. 
Med njimi je izvir železne kisle vode ob pano-
ramski cesti pod Olševo. Tako so v družbi župa-
na Alojza Lipnika in predstavnika društva Pano-
rama Danijela Klemenška ob izviru postavili ta-
blo, ki bo obiskovalcem dala osnovne podatke o 
tej posebni vodi.

Kot je povedal sodelavec Zavoda RS za var-
stvo narave, Območna enota Celje, ki je krajev-
no pristojna, Tomaž Acman, gre za večletni čez-
mejni projekt na območju Karavank, v katerem 
je v Sloveniji partner območna enota Kranj. Pro-
jekt je sofinanciran s sredstvi Evropskega skla-
da za regionalni razvoj. Ker izvir železne kisle vo-
de geološko sodi v Karavanke in je ta voda zara-
di redkosti in posebnosti zavarovana kot naravni 
spomenik, je sedaj dobil tudi ustrezno označbo. 

Danijel Klemenšek je bil pri postavljanju nav-
zoč tudi kot predstavnik svoje matere Terezije 
Jurjevec, lastnice zemljišča, na katerem je iz-
vir. Povedal je, da je izvir živa zadeva, ki jo je tre-
ba tudi oskrbovati. Potem ko ga je društvo Pano-
rama leta 2009 na novo uredilo, so zagotovlje-

ne higienske razmere, vendar se v cevi napravi 
zračni mehurček, ki prekine pretok vode, kar je 
treba z izpihanjem odpraviti. Tudi sicer društvo 
meni, da bi bilo potrebno imenovati skrbnika iz-
vira. Društvo si želi, da bi se sčasoma namestila 
še informacijska tabla v angleškem jeziku.

Župan Alojz Lipnik je odgovoril, da na obči-

ni o vzdrževanju posameznih znamenitosti že 
razmišljajo. Skrbnika je po njegovih besedah 
treba imenovati tudi za ostale naravne zani-
mivosti na Solčavskem, ki jih ne gre prepušča-
ti samim sebi ali morebitni objestnosti naključ-
nih obiskovalcev.

Marija Lebar

PREDSTAVITEV KNJIGE KOKARJE SKOZI ČAS

Krajevna skupnost Kokarje dobila svojo knjigo

V času svojega praznovanja je 
KS Kokarje posebno pozornost 
namenila svojim starejšim kraja-
nom. V prostorih gasilskega do-
ma PGD Gorica ob Dreti so bili 
pogoščeni s kosilom, še prej pa 
so prisluhnili otrokom OŠ Nazar-
je, ki so jim pripravili krajši pro-
gram, poln pesmi in plesa.

Skozi vsebino knjige Kokarje skozi čas sta zbrane popeljala avtor Simon 
Podrižnik (desno) in Anton Venek. (Foto: Tatiana Golob)

V novembru je svoj praznik obe-
ležila Krajevna skupnost Kokarje. 
Osrednja prireditev praznovanja je 
potekala v nedeljo, 20. novembra, 
ko je Simon Podrižnik v soorgani-
zaciji s krajevno skupnostjo pred-
stavil svojo knjigo Kokarje skozi 
čas. Knjigo, gre za domoznansko 
obarvano delo, ki obeležuje 550. 
obletnico prve omembe imena kra-
ja Kokarje, je s pomočjo sponzor-
jev izdal v samozaložbi.

Skozi nastanek knjige in njeno 
vsebino sta zbrane popeljala Simon 
Podrižnik in Anton Venek, ki je prire-
ditev povezoval. Skozi pogovor sta 
predstavila poglavja o knjigi, med 
drugim: Podružnica Device Marije 
v Kokarjah, Kokarje v luči vojaških 
dogodkov, Šolstvo, umetnost, kultu-
ra, šport, Ostale znamenitosti in za-
nimivosti ... Ob koncu predstavitve 
je Venek poudaril, da bi morala biti 
knjiga »obvezno čtivo« za vse, pred-
vsem pa mlajše, drugače bo njiho-
va kulturna in zgodovinska dedišči-
na potonila v pozabo.

Predstavitev knjige je potekala 
v gasilskem domu v Lačji vasi, iz-

redno velika udeležba je pokazala, 
da je prva knjiga o Kokarjah, zgo-
dovini kraja in njenih prebivalcih 
krajanom pomembna. Zbrane je 
pozdravila predsednica KS Kokar-
je Andreja Zupan in izrazila vese-
lje, da praznovanje domače krajev-
ne skupnosti zaključujejo s pred-
stavitvijo knjige o domačem oko-
lju, in to v času 550. obletnice pr-
ve omembe imena kraja. Besedo 

je predala poznavalcu domoznan-
stva Aleksandru Videčniku, ki je av-
torju knjige Simonu Podrižniku pri 
nastanku knjige pomagal s podat-
ki in svojimi dolgoletnimi izkušnja-
mi zgodovinopisca in publicista. 

Ob svojem pozdravu je Videčnik 
poudaril velik pomen tega, da mla-
di ljudje raziskujejo zgodovino svo-
jega kraja in svojih prednikov. Pre-
bivalce Kokarij je spomnil, da nji-

hov kraj zasluži veliko več, kot je da-
nes znanega o njem. Njegovim be-
sedam se je pridružila tudi županja 
občine Nazarje Majda Podkrižnik, ki 
je avtorju čestitala za njegov uspeh, 
krajevni skupnosti pa za novo prido-
bitev, ki bo v ponos celotni občini.

Dogodek je popestril kultur-
ni program, ki so ga pod mentor-
stvom Zvonke Zakrajšek pripravili 
otroci OŠ Nazarje, ter mladi in sta-
rejši krajani KS Kokarje. Recitira-
li so stare pesmi, ki govorijo o Ko-
karjah, pesmi o življenju tukajšnjih 
prebivalcev, otroci so pripravili za-
nimiv skeč, s svojimi pesnitvami se 
je predstavila tudi Ana Škotnik.

Tatiana Golob
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OBČINA LJUBNO

Urejanje poplavne varnosti v Okonini

Da bo struga za hudournik bolj 
pretočna, so pričeli z urejanjem 
brežin Okoninskega potoka. 
(Foto: Marija Lebar)

Ob vsakem večjem deževju je 
bil del naselja Okonina v nevarno-
sti, saj ga je zalivala voda. Obči-
na Ljubno je od ministrstva za oko-
lje in prostor pridobila sredstva za 
ureditev brežin Okoninskega poto-
ka. V teh dneh izbrani izvajalec v 
spodnjem delu naselja ureja breži-
ne, da bo struga za hudournik bolj 
pretočna. 

V gozdu nad Okonino bodo na-
pravili zadrževalnik vode, v spo-

SREČANJE STAREJŠIH NA REČICI OB SAVINJI

Snidenje znancev in obujanje spominov

Starejši krajani v rečiški občini so na srečanju obujali spomine na dni, ko 
so soustvarjali utrip kraja. (Foto: Marija Šukalo)

V rečiški osnovni šoli so se na 
vsakoletnem srečanju zbrali sta-
rejši krajani, ki so napolnili več kot 
sedem desetletij. Pred tem so pri-
sostvovali maši v cerkvi svetega 
Kancijana, ki jo je daroval msgr. Jo-
že Vratanar ob asistenci diakona 
Stanka Čeplaka.

Srečanje so s kulturnim progra-
mom ob moderatorki Poloni Kolenc 
Ozimic popestrili Rečiški pobi in har-
monikar Matija Veninšek. Pozdrav-
ne besede udeležencev sta nameni-
la ravnatelj osnovne šole Peter Pod-
goršek in župan Vinko Jeraj. Med-
tem ko je Podgoršek zaželel prije-
tno bivanje v prostorih, kjer nabira-
jo učenost vnuki in pravnuki, je Jeraj 

poleg tega zaželel prijetne bližajoče 
se praznike in zdravje ob želji, da se 
prihodnje leto ponovno srečajo. 

Nedeljsko popoldne so udele-
ženci srečanja, ki ga je pripravila 
rečiška občina ob pomoči osnovne 
šole, preživeli v sproščenem pogo-
voru in obujanju spominov. Dogo-
dek je bil tudi priložnost za izročitev 
šopkov najstarejšima udeležence-
ma srečanja, 93-letni Jožefi Polič-
nik iz Spodnjih Pobrežij in 87-letne-
mu Alojzu Goveku s Trnovca. To sta 
opravila direktorica občinske upra-
ve Majda Potočnik in župan. 

Za prijetno druženje se je v ime-
nu udeležencev zahvalil Zdravko 
Novak, ki ni skrival zadovoljstva ob 

VEČER KOMEDIJE NA PRIHOVI

Srbski komiki govorili v »cirilici«

Komiki iz Srbije so pripravili program z veliko humorja. 
(Foto: Marija Šukalo)

Franky's pub je tretjo soboto v 
novembru pripravil večer zabave in 
sprostitev s komiki iz Srbije. Občin-
stvu so se predstavili Nenad Dani-
lović – Nesha Bridges, Srđan Din-
čić in Nikola Silić.

Srđan Dinčić iz Sremske Mitrovi-
ce je smisel za humor nasledil od 
babice. Ko je razmišljal o tem, kaj 
bi v življenju počel, so mu prijatelji 
svetovali, da naj posluša svoje sr-
ce. Verjame, da je humor najboljši 
in najlepši način, s katerim se lah-
ko dokaže nedokazljivo, pojasnjuje 
tistim, ki ne želijo poslušati, in po-
kaže tistim, ki ne želijo videti. 

Nikola Silič, večni študent novi-
narstva iz Beograda, zase pravi, da 
goji veliko ljubezen do komedije, še 

večjo do piva, a največjo do seksa. 
Ampak prvi dve sta bistveno cenej-
ši in dlje časa trajata. Ukvarja se tu-
di z video produkcijo.

Beograjčan Nenad Danilović 
- Nesha Bridges izvaja stand up 
komedijo, ki temelji na realnih 
zgodbah, ki so vezane na njego-
vo zgodnje življenje in izkušnje. 
Ukvarja se tudi s človeškim vsak-
danom, njegovim značajem in 
psihologijo. 

Komiki so na Prihovi pripravi-
li zabaven večer, poln humorja, ki 
mladi publiki na trenutke ni bil naj-
bolje razumljen zaradi jezikovnih 
ovir – nastopajoči so namreč go-
vorili v srbskem jeziku.

Marija Šukalo

dnjem delu naselja pa zgradili nov 
most, ki bo omogočil večji pretok 
vode. Gradnjo mostu bo financi-
rala občina v višini okoli 15.000 
evrov.

Marija Lebar

dejstvu, da tovrstna srečanja vsem 
veliko pomenijo, saj se snidejo pri-
jatelji in znanci ter izmenjajo izku-

šnje in obujajo spomine na dneve, 
ko so aktivno ustvarjali utrip kraja.

Marija Šukalo
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KULTURNO DRUŠTVO SLAP

Njihova dela prisotna tudi v daljnih deželah

Predsednik Slapa Stanko Gašparič: »Ponosni 
smo lahko na zbirko, ki jo izdamo vsako leto.« 

(Foto: Marija Lebar)

Ljubiteljski literati, ki se združujejo v zgornje-
savijskem kulturnem društvu Slap, so se te dni 
veselili svojega novega zbornika, ki nosi že šte-
vilko dvanajst. Na slovesnosti ob predstavitvi v 
Nazarjah se je zbralo lepo število ustvarjalcev, ki 
so predstavili svoja objavljena dela. Prisotne so 
bile ustanovne članice, prišli so tudi tisti, ki v le-
tošnji zbirki niso sodelovali, in taki, ki bi člani ra-
di šele postali.

Dogodek je povezoval in zbrane prvi nagovo-
ril predsednik društva Stanko Gašparič. Pouda-
ril je, da člani izvode vsakoletnega zbornika po-
šljejo tudi znancem in prijateljem po svetu, tako 
da Slapove zbirke berejo tudi daleč od Zgornje 
Savinjske doline. Od daleč prihajajo tudi neka-
teri člani Slapa, saj je bila navzoča članica, do-
ma iz Kopra, član iz Grosupljega, Dobrne, iz Štor 
in od drugod. 

Predsednik je dejal: »Ponosni smo lahko na 
zbirko, ki jo izdamo vsako leto. Žal med nami iz 
upravičenih razlogov tokrat ni lektorice letošnje-

ga in lanskega zbornika Polonce Kolenc Ozimic. 
Zato pa je tukaj naš dolgoletni mentor Vinko 
Šmajs, ki bo povedal kaj o naših delih.«

Vsak od prisotnih avtorjev je prebral del obja-
vljenega. To so bile večinoma pesmi, le nekaj je 
bilo proze. Vsebina je vse od ljubezenske do do-
življajske in domovinske, prostor je tokrat našel 
tudi sestavek o numerologiji.

O prebranih odlomkih je svoje mnenje podal 
Vinko Šmajs, ki je ocenil, da so objavljena dela 
vsak leto bolj kakovostna. Poudaril je raznolikost 
vsebine in starostno pestrost avtorjev, ki obsega 
vse od najmlajših do seniorjev. Menil je, da av-
torji skozi leta zorijo, na kar vpliva tako sodelo-
vanje v zbirkah kot sicer na literarnih prireditvah 
in na tematskih izobraževanjih.

Med govorjeno besedo se je oglasila glasba. Ob 
lastni spremljavi na kitaro je avtorske pesmi pred-
stavila članica KD Slap Andreja Verbuč Na sami 
prireditvi se je društvu pridružila nova članica.

Marija Lebar

PREDAVANJE ALENKE GORZA JEREB V NAZARJAH

V kmečkih vrtovih prenos starega znanja, ki smo ga 
zanemarili

Alenka Gorza Jereb je predstavila številne 
novosti pri posaditvah in kombinacijah v 
kmečkih vrtovih. (Foto: Marija Šukalo)

Drugi torek v novembru so številni obisko-
valci prisluhnili predavanju Alenke Gorza 
Jereb Moderni trendi v kmečkih vrtovih. Lju-
biteljica lepih vrtov se s hortikulturo ukvar-
ja že vrsto let. Je soavtorica knjig Čudoviti 
vrtovi Slovenije in Trajnice za vse letne ča-
se ter avtorica številnih prispevkov s podro-
čja hortikulture. Druženje ljubiteljev zasadi-
tev, ki je potekalo v nazarskem centru za sa-
mostojno učenje, je pripravila Ljudska uni-
verza Velenje.

predvsem visoke grede. Ta se pripravi tako, da 
se ogradi z lesom in dvigne do enega metra od 
tal, nato postavi šibje ter čez to nasuje zemlja. 
Tako namreč dobimo gredico, ki je nekaj centi-
metrov dvignjena od tal in lahko na njo posadi-
mo rastline, da rastejo navzdol. Ob taki gredi-
ci je lažja obdelava, saj se nam ni treba skla-
njati do tal. 

Ob zaključku predavanja je hortikulturistka 
poudarila, da gre za prenos starega znanja, ki 
pa smo ga malo zanemarili. Da je res tako, je bi-
lo razvidno iz debate, ki se je razvila, saj so obi-
skovalci izmenjavali delovne izkušnje in si med 
seboj pomagali z nasveti. 

Marija Šukalo

V predstavitvi trendov so obiskovalci lah-
ko ob fotografijah videli, kakšni so današnji 
vrtovi. Ti so namreč kombinacija sadnega, 
rožnega in zelenjavnega vrta. Skozi čas so 
se razmerja med njimi spreminjala. Danes 
sta bolj popularna sadni in zelenjavni kot 
cvetlični vrt. 

Prav tako so udeleženci lahko videli, kako 
se zelenjavni in cvetlični vrt vključita v okolje 
okrog hiše in seveda trend, kako se na majh-
nih površinah pridela čim več zelenjave. Preda-
vateljica je predstavila novitete v tujini, ki so za-
šle k nam, in nove poglede, ki so v resnici že 
stari. Stare trende namreč le na novo opremi-
jo in pokažejo, kako se jih da uporabiti na so-
dobnejši način 

Predavateljica je prepričana, da se bodo tu-
di v Sloveniji začeli uporabljati kmečki vrtovi, 
le da bodo v njem sodobni trendi posaditve – 
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PRAVLJICA Z GLEDALIŠKO SKUPINO I.V.A.N. 

Odkar se svet vrti, ženske čakajo na moške 

Trnuljčica Pepelka, Rdeča kapica in Sneguljčica so glasno razmišljale o princu, ki je stal pred vrati. (Foto: Marija Šukalo)

Rečiški kulturni delavci so v soboto premierno upri-
zorili igro Pravljica n'mičkeno dr'gač. Avtorici in režiser-
ki igre Mojci Štorgelj je uspelo zbrati mlado ekipo v gle-
dališki skupini I.V.A.N., ki je poskrbela za igro, polno hu-
morja. 

Pravljica kot vse druge, bi lahko rekli, le da so se v njej 
na odru rečiškega kulturnega doma združile Rdeča kapica, 
Pepelka, Trnuljčica in Sneguljčica. Slednja je živela pri petih 
palčkih (dva sta se odpravila na daljši dopust), se skrivala 
pred hudobno mačeho ter sanjala o svojem princu. Slednji 

je bil tema pogovora tudi Pepelke in Sneguljčice, ki sta re-
dno prihajali na obisk v majhno hišo sredi gozda. Le Rdeča 
kapica je bila z njimi zaradi družbe in pijače. Princ na belem 
konju se pojavi, a raje kot ženske vidi moške, zato se s palč-
ki odpravi v svoje kraljestvo. 

Junakinje Pravljice n'mičkeno dr'gač so tako ženske, ki 
iščejo in čakajo na pravo ljubezen. Ob koncu ugotovijo, da 
so same sebi dovolj. Dogajanje na odru je v celoto združe-
vala pravljičarka.

Marija Šukalo

DRUŽABNI VEČER NA LJUBNEM OB SAVINJI

Večer domače glasbe, Elvisa, plesa in smeha

Obiskovalci so se zavrteli po dvorani ob prijetnih zvokih domačih viž. (Foto: Štefka Sem)

Kulturno društvo Ljubno ob Savinji je v petek, 18. no-
vembra, pripravilo družabni večer v dvorani kulturnega 
doma. Pod taktirko predsednice društva Zvonke Kladnik 
se bodo družabni večeri s tematsko glasbo in druže-
njem nadaljevali v januarju. Tokratni dogodek je bil na-
menjen domačim glasbenikom, popestril ga je sam El-
vis, za smeh pa sta poskrbeli amaterski igralki Polona 
Rihter in Ana Napotnik.

Večer domače glasbe je otvoril ansambel Savinjski fan-
tje, ki je z igranjem nadaljeval tudi v družabnem delu, ko 
so se lahko obiskovalci zavrteli po dvorani ob prijetnih zvo-

kih domačih viž. Večer so popestrili še Kogovski fantje, Old-
tajmerji, Harmonikar Robi Weiss iz Okonine. Zapeli so čla-
ni mešanega pevskega zbora z Ljubnega, pevke Lipa iz 
Šmartnega ob Dreti pa so z zabavnimi besedili svojih pe-
smi nasmejale poslušalce. 

Med izvajalce domače glasbe ni spadal Klemen Finkšt, 
je pa zato navdušil z imitiranjem Elvisa v tolikšni meri, da 
sta se mu na odru pridružili voditeljici večera, ki sta ob njem 
zaplesali. Na družabnem večeru se je našlo za vsakogar 
nekaj in uživale so vse generacije. 

Štefka Sem
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KAŠČE VČERAJ, DANES, JUTRI

Jesevnikova kašča v Šmihelu
Kmetija Jesevnik v Šmihelu nad Mozirjem sto-

ji na lepi, sončni legi, na 760 metrih nadmorske 
višine. Ukvarjajo se z živinorejo in gozdarstvom, 
nekaj malega tudi s turizmom. Prijetna lega s 
širokimi razgledi, urejenost domačije ter dobra 
domača hrana in pijača so dejavniki, ki vabijo 
goste. Domačiji v ponos in okras je tudi velika in 
dobro ohranjena kašča.

Jesevnikova kašča meri v dolžino okoli deset 
metrov. Spodnji, kletni del je zidan, delno vko-
pan, zgornji je seveda lesen. Mogočna vzdol-
žna bruna so tesana iz enega kosa, na sredi so 
prečno povezana tako, da ima kašča dva loče-
na prostora. Streha je pokrita s kalanimi leseni-
mi skodlami (šiklni). Po stari navadi ostrešje za-
to, da veter kaščo bolj suši in hladi, spodaj ni za-
prto z deskami. Tako se od spodaj dobro vidi 
strešna konstrukcija, ki je v celoti povezana z le-
senimi cveki. Žeblja v njej ni. To govori o dolgo-
trajnosti vgrajenega lesa, saj ostrešja še ni bilo 
treba obnavljati. Seveda povsem brez vzdrževa-
nja in popravil ni šlo, tudi planinski les se stara. 
V osemdesetih letih so obnovili gank (lesen po-
krit hodnik) in pricimprali prostor za prešo. V de-
vetdesetih so zamenjali šiklne in obnovili omet 
na zidanem delu. 

Posebno »adaptacijo« je kašča doživela že 
pred vojnama. V kaščah so hranili najdragoce-

nejše na kmetiji – živila, predvsem žita, za nasle-
dnja leta, zato so bile zelo trdno in skrbno graje-
ne ter varovane. Z zamreženimi okni in močnimi 
vrati ter seveda s ključem. Nekdaj so bile ključav-
nice na deželi zelo preproste. Naredili so jih sa-
mi doma, kasneje vaški kovači. Na notranji stra-
ni vrat je bil lesen zapah na zobce (raglja). Spr-
va so bili brez vzmeti, kasneje jih je v zaprtem 
položaju držala vzmet. Ko je gospodinja potisni-
la ključ skozi ključavnico, se je na ključu spro-
stil gibljiv nastavek, nekakšen jeziček, ki je z vr-

tenjem ključa odmaknil zapah. Če je hotel v ka-
ščo »nepoklicani«, je moral na primernem me-
stu prevrtati lesena vrata in skozi nastalo luknjo 
zapah odmakniti. Ker so v kratkem času zaznali 
več tovrstnih poskusov, so na vrata namestili ko-
vinsko ploščo za zaščito.

Kdaj točno so kaščo postavili, ni znano. Glede 
na starost domačije iz leta 1870 in podoben na-
čin gradnje okoliških kašč z znano letnico, ji do-
mači pripisujejo starost do 140 let. 

Tekst in foto: Marijan Denša
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KNJIŽNICA MOZIRJE IN DRUŠTVO SPES

Mojca Grešak o težavah med partnerji
V ciklusu predavanj Društva 

Spes, poimenovanih Partnerski in 
medosebno odnosi, so 10. novem-
bra zbrani v mozirski galeriji pri-
sluhnili Mojci Grešak, ki se ukvar-
ja s skupinskim in individualnim 
svetovanjem na področju staršev-
stva in se posveča študiju družin-
ske terapije pri Kemplerjevem in-
štitutu. Tokratne predavanje je bi-
lo namenjeno partnerstvu in teža-
vam v njem.

Predavateljica je na začetku po-
udarila, da bo pogovor tekel o te-
žavah v odnosu med partnerje-
ma, vendar pa namen predava-
nja ni podajanje hitrih »instant« re-
šitev, ampak le pomoč pri lastnem 
razmišljanju o naših odnosih z bli-
žnjimi. 

V nadaljevanju predavanja je 
Grešakova govorila o težavah v 
odnosu med partnerjema, ki so 
še vedno tabu tema. Kot je prepri-
čana, se v večini sicer zdravih od-
nosov vsaj enkrat pokaže potre-
ba po pomoči s strani tretje ose-

be, saj je v današnjem hitrem ži-
vljenjskem tempu težko (pre)živeti 
samo z ljubeznijo. Največja potre-
ba v ljudeh je sicer potreba po ču-
stvenem stiku z drugimi osebami, 
v ljubezni pa večinoma pričakuje-
mo in želimo občutek varnosti. Do 
tega občutka lahko ljudje pridemo 
le z iskrenim čustvovanjem, a tu-
di na tem področju se pokažejo te-
žave. Starši so namreč »naučeni«, 
da svojim otrokom vsiljujejo svojo 
idejo o tem, kaj v resnici čutijo. Za-
to imajo ljudje v odrasli dobi težave 
z razločevanjem, kaj resnično čuti-
jo in posledično tudi v pogovoru s 
partnerjem ne znajo izraziti svojih 
resničnih čustev.

Danes ne vemo več, kaj početi 
s svojimi čustvi in nezavedno za-
to ne znamo poslušati partnerja, 
pravi Grešakova, zato tudi ne ra-
zumemo njegove bolečine. Pogo-
vor z zbranimi je še naprej tekel v 
smeri prepoznavanja naših vzor-
cev, ki pripeljejo do nesporazu-
mov v našem odnosu z drugimi. 

Tematika partnerskih odnosov je 
obširna, zato bo predavateljica z 
njo nadaljevala še v naslednjem 
predavanju, ki je predvideno za 8. 

december. Pogovor bo navezan 
na (samo)zanikanje in (samo)
spoštovanje.

TG

OSNOVNA ŠOLA NAZARJE

Šola se predstavi

Učenci v tretjem razredu so iz lesa izdelali nekaj predmetov izpod kozolca. 
(Foto: Nataša Bele)

Na Osnovni šoli Nazarje se tudi 
v letošnjem šolskem letu trudimo 
med vsemi udeleženci vzgoje in iz-
obraževanja vzpostaviti partnerski 
odnos. Posebno skrb namenjamo 
razvijanju vrednot, kot so: medse-
bojno zaupanje, sodelovanje, so-
lidarnost, strpnost, poštenost, de-
lavnost in vedoželjnost.

Novo šolsko leto je tako ponov-
no zanimivo, pestro in ustvarjalno. 
Nadaljujemo s projekti, ki so kre-
pili naše dobro sodelovanje in iz-
boljševali medsebojne odnose, in 
uvajamo nove, ki nam bodo po-
magali uresničiti enega od glav-
nih ciljev našega dela – pozitiv-
nost in prijaznost do vsega, kar 
nas obdaja. 

Projekt brezplačna šola poteka 
že peto leto, vključili smo se v na-
tečaj za pridobitev naziva Plane-
tu Zemlja prijazna šola. V projek-
tu Moj in tvoj kraj bo sodelovanje z 
učenci dopolnilnega pouka sloven-
ščine potekalo tudi v naslednjih le-
tih. Potekajo pa tudi projekti media-

so se, da bodo učenci iz 5. razreda 
brali prvošolcem revijo Zmajček. 

Povabila na skupno sodelova-
nje s šolarji so se razveselili malčki 
iz Vrtca Nazarje. Učenci so jim naj-
prej pomagali pri oblačenju, nato 
pa so jih pospremili v športno dvo-
rano. Vsak učenec je skrbel za dva 
otroka iz vrtca, ki ju je usmerjal pri 
premagovanju poligona s pomo-
čjo navodil učiteljice Branke. 

Prav tem šolarjem, ki so »učili« 
malčke iz vrtca, so pri pouku »na 
pomoč« priskočili učenci iz 4. razre-
da. Na temo gozd, ki so jo obravna-
vali istočasno, so jim s pomočjo pla-
katov predstavili listavce in iglavce. 

Učenci v tretjem razredu so se 
odločili, da bodo iz lesa izdelali ne-
kaj predmetov izpod kozolca, za 
kar pa so potrebovali pomoč. Po-
vezali so se z učiteljico Natašo Krk 
in šestošolci, ki so pri urah tehnič-
ne vzgoje izdelali osnovne dele. Na 
tehniškem dnevu so s skupnimi 
močmi izdelek izdelali. 

Nataša Bele

cija, bralna pismenost, sodeloval-
no učenje idr.

SODELOVALNO UČENJE
Na OŠ Nazarje smo se odloči-

li, da bomo poskušali spodbudi-
ti medsebojno sodelovanje in uče-
nje. Učence smo želeli povezati ta-

ko, da bi poleg znanja samega pri-
dobivali tudi izkušnje in spretnosti 
s področja medosebnih odnosov. 
Nekatere oblike so že ustaljene, 
druge zastavljamo na novo.

Prvošolci in petošolci so projekt 
bralna pismenost obogatili in nad-
gradili s prijateljstvom. Dogovorili 

Dobrodelni nogometni 
spektakel

Prihodnji petek, 9. decembra, bo 
v Športni dvorani Mozirje druga do-
brodelna prireditev, katere izkupi-
ček bo tudi tokrat namenjen za iz-
boljšanje pogojev bivanja malih 
vrteških nadebudnežev. Nogome-
tnim zvezdam se bodo na igral-
nem parketu poleg domačih go-
spodarstvenikov pridružili člani 
slovenske vinarske reprezentance. 

Iz izkupička prvega dobrodelne-
ga nogometnega spektakla Vsi se 
radi igramo - humane zvezde za 
otroke Mozirja je bilo na igrišču vrt-
ca postavljenih več igral. Tokrat se 
bo denar zbiral z namenom, da se 

zgradi nadstrešek, ki bo otroke va-
roval pred poletno pripeko. Med sa-
bo se bodo spopadle ekipe Zvezd, 
na čelu z igralci zlate nogometne 
generacije Zahovičem, Udovičem, 
Pavlinom in Rudonjo, Vinarska re-
prezentanca Slovenije in ekipa go-
spodarstvenikov. V zabavnem pro-
gramu bodo nastopili otroci Vrtca 
Mozirje, ansambel Golte in Brigita 
Klinar. Voditelja prireditve bosta Ka-
tja Jevšek in Reporter Milan. Boga-
ta zasedba, tako na strani igralcev 
kot ostalih sodelujočih, obeta ne-
pozaben večer, vreden ogleda.

Benjamin Kanjir
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PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO NOVA ŠTIFTA

Mladinci drugi na državnem prvenstvu v kvizu

Mladinska ekipa PGD Nova Štifta (z leve): mentor Bojan Poličnik, Vanesa 
Stenšak, Gregor Golob in Anja Veršnik so se veselili drugega mesta na 

državnem tekmovanju v gasilskem kvizu. (Foto: David Stenšak)

Mladinska gasilska ekipa v sesta-
vi Vanese Stenšak, Gregorja Goloba 
in Anje Veršnik je 19. novembra na 
državnem prvenstvu v gasilskem 
kvizu v Vodicah dosegla odlično 
drugo mesto. V konkurenci 29 ekip 
so z dobrim znanjem teorije in do-
bro izvedenimi vajami v vezavi voz-
lov in trodelnem napadu na koncu 
priznali premoč le ekipi Vranskega. 

SAŠA regija, ki je na tekmova-
nje poslala dva svoja predstavni-
ka v mladinski konkurenci, je tako 
osvojila prvi dve mesti. Novoštiftna 
ekipa je že pred tem na regijskem 
tekmovanju na Polzeli 5. novembra 

in zbranost na tekmovanju ter do-
dal, da bo tako dober rezultat v pri-
hodnosti težko doseči in preseči. V 
Sloveniji je namreč 1.300 prosto-
voljnih gasilskih društev, ki na tek-
movanja pošiljajo svoje predstav-
nike. »Biti drugi v tako hudi konku-
renci je za 16-letnike velik uspeh, 
že uvrstitev med 30 ekip na držav-
no prvenstvo je svojevrsten dose-
žek. Sodniki na tekmovanju so bi-
li zelo strogi, konkurenca huda,« je 
dejal Poličnik, ki je mentor mlajšim 
generacijam že dolga leta in gasi-
lec od otroštva. 

Štefka Sem

IZ SAVINJE ŠE EN SULEC

Tokrat se je sreča nasmehnila Rafku Blatniku

Rafko Blatnik (levo) in Miran Silovšek sta se veselila trofejnega sulca. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Za vsakega pravega sulčarja, 
ki je član Ribiške družine Mozirje, 
se ribiška sezona začne s 1. no-
vembrom, ko se odpre lov na kra-
lja voda. Na svoj trenutek je do sre-
dine novembra čakal Rafko Blatnik 
iz Gaberk, ki se je v spremljavi Mi-
rana Silovška 16. novembra podal 
na lov v hladno Savinjo. 

Po slabih dveh urah metanja va-
be v deročo vodo nad vodno mero 
v Nazarjah je Rafko začutil prijem. 
Sprva je bil prepričan, da se je si-
likonska vaba zapičila v kakšno 
podvodno oviro, kar ne bi bilo nič 
čudnega. Malce je popustil vrvico, 
nakar je riba na drugi strani hotela 

odplavati v varno globino. Ob tem 
je ribič videl, da ima prijem in še en-
krat močno zategnil. Po desetih mi-
nutah je bil sulec na produ ob vo-
di. Mizarski meter je pokazal centi-
meter manj kot meter dolžine. Teh-
tnica v ribiškem domu v Mozirju pa 
kasneje devet kilogramov teže.

Trofeja, ki sta se je oba ribiča ze-
lo razveselila, je nagrada dolgole-
tnega postopanja ob vodi, uživa-
nja v lepotah narave in skrbi za nje-
no ohranitev. Rafko, ki je ribič že od 
malih nog, je meso razdelil med 
prijatelje in s tem pokazal, da je po-
trebno srečo deliti z drugimi.

Benjamin Kanjir

SEJEM NOVE IN RABLJENE SMUČARSKE OPREME V MOZIRJU

Prodana skoraj tretjina prinešenih artiklov

Vsakoletni sejem je vedno dobro obiskan, sklenjena je obilica kupčij, s 
katerimi prodajalci in kupci zaslužijo ali pa privarčujejo kakšen evro. 

(Foto: Benjamin Kanjir)

V Mozirju so člani Gornjesavinj-
skega smučarskega kluba na za-
dnji novembrski vikend organizi-
rali tradicionalni sejem nove in ra-
bljene smučarske opreme. V dvo-
rani Športnega društva Mozirje je 
bila med kupci tudi tokrat v ospred-
ju rabljena oprema, marsikdo si 
namreč ne more privoščiti drage 
smučarske opreme. 

Mnogi so sejem izkoristili za pro-
dajo opreme, ki je ne uporabljajo 
več ali pa so jo prerasli. Tako je bilo 
v koncesijsko prodajo sprejeto kar 
za okoli trideset tisočakov smučar-
skih kompletov, čelad, palic, bor-
dov, oblačil in podobnega. Od tega 

je novega lastnika našla slaba tre-
tjina. Tako dobra prodaja rabljenih 
stvari priča o manjši kupni moči, 
na drugi strani tudi o drugačnem 
razmišljanju. Predvsem za otroke, 
ki opremo prerastejo vsako leto, 
se marsikomu ne zdi najpametne-
je kupovati nove stvari, če je mogo-
če malo rabljene in dobro ohranje-
ne dobiti za polovično ceno. 

Kupcem je bilo na voljo tudi veli-
ko kosov nove smučarske opreme 
in oblačil. Po besedah enega iz-
med prodajalcev, ljudje nove kupu-
jejo predvsem čelade, očala in po-
dobno, smuči pa ne. 

Benjamin Kanjir

osvojila drugo mesto in tako dose-
gla pogoj za uvrstitev na državno 

tekmovanje. Mentor gasilcev Bo-
jan Poličnik je pohvalil njihov trud 
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KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Po napeti tekmi zmaga ostala doma
Nazarje : Kolpa Črnomelj 78:72 

(17:23, 16:7, 22:18, 23:24)
Strelci (Nazarje): Rednak 16 (4-5), Potočnik, Bitenc 16 (4-5), Flere, 

Ermenc, Vodončnik 7 (3-5), Čmer 10 (1-1, 1T), F. Blatnik, Plaskan, L. 
Blatnik, Rituper 16 (6-6), Valenčak 13 (1-2).

Rezultati 3. SKL VZHOD:
8. krog: Nazarje : Kolpa Črnomelj 78:72, Vrani Vransko : Komenda 

Hram Gorjan 85:86, Bistrica : Calit Basketball Kamnik 77:84, Krka mla-
di : Nona Lenart 96:58, Union Olimpija mladi : Posavje Krško 85:78.

Lestvica po 7. krogu:
1. Krka mladi 15, 2. Bistrica 13, 3. Lastovka Domžale 12 (-1), 4. 

Calcit Basketball Kamnik 12 (-1), 5. Kolpa Črnomelj 11 (-1), 6. Nazar-
je 11 (-1), 7. Vrani Vransko 10 (-1), 8. Union Olimpija mladi 10, 9. Po-
savje Krško 9 (-1), 10. Nona Lenart 9 (-1), 11. Komenda Hram Gor-
jan 8 (-1).

Nazarski košarkarji so v 8. kro-
gu 3. SKL – vzhod igrali doma proti 
Kolpi iz Črnomlja. Gostje so prispe-
li s popotnico dveh zaporednih pre-
pričljivih zmag in želeli nadaljevati 
zmagoviti niz. Naleteli so na razpo-
ložene domačine, ki so hoteli popra-
viti spodrsljaj iz prejšnjega kroga.

Gostujoči košarkarji so sicer bolj 
odločno začeli. Do polčasa so do-
mačini zagospodarili na igrišču in 
si priigrali rahlo rezultatsko pred-
nost predvsem na račun zavzete 
igre v obrambi. Tudi v nadaljevanju 
so prikazali nepopustljivo in bor-
beno igro v obrambi. V napadu so 
igrali zadržano, kar se je poznalo 
predvsem pri metu z razdalje. Žo-
ga ni hotela v koš niti iz izdelanih in 
odprtih metov. 

Manjkajoče točke z razdalje so 
Nazarčani kompenzirali z borbeno-
stjo do konca tekme. Ta je bila nape-
ta do zadnje sekunde, saj se gostje 
niso predajali. Tokrat so Nazarčani 
imeli športno srečo na svoji strani. 
V končnici sta pogumno odigrala 
Rednak in Bitenc, ki sta z nekaj od-
ločnimi prodori in meti iz polrazda-
lje dosegla pomembne točke.

Roman Mežnar

1. SLOVENSKA FUTSAL LIGA – 12. KROG

»Graščaki« še enkrat praznih rok s Puntarjem

KMN Nazarje Glin : KMN Puntar Tolmin 
1:2 (0:1)

Strelci: 0:1 Rutar (4), 0:2 Ručna (36) 10 m, 1:2 Metulj (36) 10 m.
Nazarje Glin: Ortar, Urtelj, Oblak, D. Kugler, Hren, Metulj, Funtek, Ci-

gljar, Komprej Letojne, Supin.

Rezultati 12. kroga: 
Nazarje Glin : Puntar 1:2, Tomi Press Bronx : Predilnica Litija 1:4, Kix 

Ajdovščina Dobovec Trgovine Jager 3:3, Oplast Kobarid : Casino Sa-
fir 5:3. 

Lestvica po 12. krogih: 1. Predilnica Litija 31, 2. Dobovec Trgovine Ja-
ger 26, 3. Oplast Kobarid 25, 4. Puntar 21, 5. Nazarje Glin 12, 6. Tomi 
Press Bronx 11, 7. Kix Ajdovščina 10, 8. Casino Safir 4.

Najboljši strelci: 13 Blaž Metulj (Nazarje Glin), 11 Rok Mordej (Do-
bovec Trgovine Jager), Igor Osredkar (Predilnica Litija), Damir Pertič 
(Predilnica Litija), Aleš Šmon (Bronx), Jani Ručna (Puntar). 

Tesna zmaga Puntarja na vro-
čem tolminskem parketu v prvem 
delu prvenstva je obetala zanimiv 
razplet srečanja teh dveh ekip tudi 
v nazarskem športnem hramu. Po 
ne preveč obetavnem prvem pol-
času domačinov, so v drugem va-
rovanci trenerja Peziča odigrali ve-
liko bolje in se povsem enakovre-
dno kosali s favoriziranimi gosti. 

Z nekoliko več sreče v zaključkih 
akcij bi lahko bil rezultat tudi druga-
čen, toda žoga je okrogla in spet so 

se eni veselili sladke zmage, drugi 
pa so igrišče zapuščali sklonjenih 
glav. »Graščakom« nimamo kaj za-
meriti, saj so se borili pošteno, po 
svojih najboljših močeh, za kar so 
bili od svojih navijačev ob koncu 
tekme nagrajeni z iskrenim aplav-
zom. Spet pa se je pokazala v le-
tošnji sezoni največja pomanjklji-
vost nazarske ekipe »kratka klop«, 
saj ob odsotnosti ključnih igralcev, 
tokrat sta bila poškodovana Vasko 
Kugler in Matej Banovšek, trener za 

njih nima prave zamenjave.
Prvenstvo se bo zaradi repre-

zentančnih obveznosti za nekaj ča-
sa prekinilo, za letos pa so že za-

ključili mladi U-21, ki so se iz Bene-
dikta vrnili praznih rok in ostajajo 
na dnu razpredelnice.

Franjo Pukart

ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

S konstantno igro do 
nove zmage

Mozirske odbojkarice, ki jih vodi 
Srečo Skok, v drugem letu tekmova-
nja v 3. DOL center iz tekme v tekmo 
izboljšujejo svojo formo. Tokrat so 
bile v Domžalah boljše od naspro-
tnic iz ekipe ŽOK Vistra Domžale.

V lanski prvi tekmovalni sezoni, 
ko se je ekipa šele formirala in si na-
birala prve tekmovalne izkušnje, so 
mozirske odbojkarice sezono kon-
čale pri dnu lestvice. Trener Skok je 
ob tem ves čas zatrjeval, da se bo-
do zadeve v novi sezoni popolnoma 
obrnile. Po prvih šestih kolih in po-
gled na prvenstveno lestvico kaže, 
da se ni motil. Mozirjanke so v šestih 
tekmah zabeležile kar štiri zmage in 
trenutno zasedajo četrto mesto. 

Na zadnji tekmi, ki so jo odigra-

le preteklo soboto v Domžalah, dvo-
ma o zmagovalcu ni bilo. Dekleta so 
začela dobro, bila odlična na servi-
su in še boljša v bloku. V prvem se-
tu so nasprotnicam prepustile dva-
najst, v drugem pa štirinajst točk. 
Še najbolj napet je bil tretji set, ko je 
trener Skok v igro poslal večinoma 
mlajše igralke, ki se na takšen način 
najbolje kalijo. Kljub temu do prese-
nečenja ni prišlo, set pa se je končal 
s 25:20 za Mozirjanke.

To soboto bodo mozirske odboj-
karice gostiteljice. V Športni dvora-
ni Mozirje bodo ob 16. uri gostile 
ekipo Aliansa ll, ki je doslej nepora-
žena in zaseda prvo mesto na pr-
venstveni lestvici.

Benjamin Kanjir

www.fotoknjiga.net
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Črna kronika, Zahvale 

Č R N A   K R O N I K A

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST

pri objavah zahval in čestitk.

Vse življenje trdo si garal,
za dom, družino vse si dal.
Sedaj srce ti je omagalo,
tvoj dih je zastal, 
a od dela tvojih pridnih rok
sledi ostale so povsod.

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre,
le daleč je ...

• S CESTE V ŠKARPO
Kropa: 26. novembra zjutraj je prišlo do prometne nesreče v Kro-

pi. Voznica osebnega vozila je zaradi neprilagojene hitrosti zapeljala 
z vozišča in pri tem trčila v betonsko škarpo ob stanovanjski hiši. Poleg 
voznice, ki je bila pod vplivom alkohola, sta bila v vozilu lažje poškodo-
vana še dva sopotnika. 

• REŠEVALCI POMAGALI OBOLELEMU
Golte: 26. novembra okoli 12. ure so reševalci GRS Celje, ki so ime-

li vajo na Golteh, prenesli obolelega pohodnika s Starih stan do zgor-
nje postaje žičnice pri hotelu. Na spodnji postaji so ga prevzeli reševal-
ci NMP Mozirje.

• HUDO POŠKODOVAL 71-LETNEGA PEŠCA IN POBEGNIL
Prihova: 29. novembra je neznani voznik tovornega ali kombinirane-

ga vozila okoli 17.35 ure vozil iz smeri Spodnje Rečice proti Mozirju. V 
neposredni bližini nekdanjega podjetja Elkroj na Prihovi je na ravnem 
delu vozišča z zunanjim desnim vzvratnim ogledalom vozila trčil v pe-
šca, ki je hodil ob desnem robu vozišča, in sicer proti naselju Spodnja 
Rečica. Pešec je padel na travnik ob desnem robu vozišča, neznani vo-
znik pa je s kraja odpeljal proti bencinski črpalki v Nazarjah, ne da bi 
poškodovanemu nudil prvo pomoč.

Poškodovanega pešca je ob vozišču našla ležati neznana voznica, 
ki ga je odpeljala v Zdravstveni dom Nazarje. Zaradi hudih poškodb so 
ga odpeljali na zdravljenje v celjsko bolnišnico. 

Omenjeno voznico in neznanega voznika, ki je povzročil prometno ne-
srečo, kot tudi vse občane, ki so prometno nesrečo videli ali o njej karkoli ve-
do, policisti pozivajo, da jim podatke sporočijo na telefonsko številko PP Mo-
zirje 03/839-18-80 ali 113 oziroma anonimno številko policije 080-12-00.

ZAHVALA

Ob boleči in nenadni izgubi dragega moža, očeta in dedija

Stanislava SEDOVŠKA
8.11.1934 – 19.11.2011

Iskrena zahvala vsem sorodnikom, sosedom, znancem in sodelav-
cem za vso pomoč v težkih trenutkih. Hvala za darovane svete ma-
še, sveče ter pisna in ustna sožalja. Hvala dr. Podlesnik, reševalcem, 
gospodu župniku, govornici ge. Marinki, pogrebcem, praporščakom, 
pevcem, g. Podrižniku in pogrebni službi Morana. Hvala vsem, ki ste 
ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: vsi njegovi

V SPOMIN

Svetloba spomina traja.
Mineva deseto leto, odkar si odšla od nas naša dobra, ljubljena in 

nikdar pozabljena žena, mama in stara mama

Jožica TIRŠEK
z Rečice ob Savinji

Čas celi rane, a ostanejo spomini na tvojo dobroto in ljubezen – 
ter živijo.

Hvala vsem, ki jo ohranjate v lepem spominu.

Vsi njeni

IZREČENA KAZEN ZA UBOJ NA LJUBNEM

Bolariću deset let 
zapora, Robidovi tri leta 

pogojne kazni
Zadnji ponedeljek v novembru so 

na celjskem sodišču izrekli 10-letno 
zaporno kazen Franju Bolariću za 
krut uboj soseda Albina Kneza. Nje-
govo partnerko Miko Robida, ki je za 
dogajanje vedela, a Knezu ni poma-
gala, so obsodili na triletno pogojno 
kazen. V kolikor v tem času ne bo 
storila kaznivega dejanja, se bo ta-
ko izognila enoletni zaporni kazni. 

Dejstvo, da je Bolarić na krut na-
čin obračunal s sosedom, mu je 
sodnica štela kot oteževalno okoli-
ščino. Upoštevala je, da je bilo de-
janje storjeno zaradi dalj časa tra-
jajočih medsosedskih sporov in v 
stanju zmanjšane prištevnosti.

44-letni Bolarić je letos januar-
ja v stanovanjski hiši v Primožu pri 
Ljubnem hudo pretepel 62-letnega 
Albina Kneza. Le-ta je za posledi-
cami poškodb v mukah umiral več 
ur. Kljub temu da je Robidova sliša-
la, da se v hiši dogaja nekaj čudne-

ga, Knezu ni priskočila na pomoč. 
Pri sanitarni obdukciji, ki so jo 

opravili v celjski bolnišnici, niso od-
krili vzrokov nasilne smrti, kljub te-
mu da je imel Knez tri zlomljena re-
bra, poškodovane možgane in odre-
zan uhelj. Šele sinu pokojnika, ki se 
je hotel od njega posloviti, so se šte-
vilne poškodbe na očetovem truplu 
zdele prehude za smrt zaradi padca. 
Poškodbe je fotografiral in s pomočjo 
odvetnika dosegel ponovno obdukci-
jo, ki je razkrila, da smrt Kneza ni bi-
la posledica nesrečnega padca, am-
pak krutega uboja. Bolarić je namreč 
svojo žrtev hudo pretepel, skakal po 
njej in ji odrezal uhelj. Po tem dejanju 
je v svojem stanovanju zažgal svoja 
oblačila, svoji partnerki pa dejal, da 
je Kneza le oklofutal. Robidova je po-
licijo poklicala šele čez nekaj dni, saj 
se ji je zdelo čudno, da ima Knez ves 
čas odprta balkonska vrata.

Štefka Sem

OBVESTILO BRALCEM
Bralce Savinjskih novic obveščamo, da je rok za oddajo čestitk, za-

hval in malih oglasov za tekočo številko v torek do 15. ure. Kasnejše 
objave sprejemamo samo po vnaprejšnjem dogovoru. Malih oglasov 
po telefonu ne sprejemamo.
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Zahvale, Oglasi

Bolezen in trpljenje si prestal,
v grobu zdaj boš mirno spal,
odšel si tja, kjer ni gorja,
kjer upanje ti večnost da.

Vse življenje trdo si garal,
za dom, družino vse si dal.
Od dela tvojih pridnih rok
sledi ostale so povsod.

Truplo tvoje zemlja krije,
v hladnem grobu mirno spiš,

srce tvoje več ne bije,
bolečin več ne trpiš.

Nam pa žalost srce trga,
solza lije iz oči,

dom je prazen in otožen,
ker tebe več med nami ni.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, starega očeta in pradedka

Franca KOSMAČA
21.3.1936 – 21.11.2011

iz Konjskega vrha 40, Luče

Iz srca se zahvaljujemo sosedom, sorodnikom, prijateljem in znan-
cem za izrečena sožalja, za svete maše, darovano cvetje in sveče ter za 
vso pomoč, ki ste nam jo nudili.

Iskrena hvala zdravniškemu osebju, Veri, dr. Andreji, za dolgole-
tno zdravljenje na domu in nesebično pomoč, posebej v zadnjih me-
secih njegove bolezni. Posebna zahvala gospodu župniku Vikiju Ko-
šcu za pogrebni obred, pevcem, gospodu Cirilu Roscu za lepe poslo-
vilne besede, praporščakom, pogrebni službi Morana in reševalcem 
Reševalne postaje Mozirje. Hvala vsem, ki ste ga pospremili na nje-
govi zadnji poti.

Žalujoči vsi domači

V SPOMIN

Francu OŠEPU
Iz Podolšave 7

9.11.1950 – 5.12.2010

Že leto dni ti na grobu sveče gorijo,
rožice ti ga krasijo,

v očeh se nam še vedno solze iskrijo,
v prsih naših je bolečina tako žareča …,

saj v grob s teboj odšla je vsa naša sreča.

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, prižigate sveče in nanj 
ohranjate lep spomin.

Žalujoči vsi njegovi

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, dedija in pradedija

Alojza JERAJA
p.d. Vrbinovega Lojza

iz Sp. Pobrežij  

10.1.1923 – 18.11.2011

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem 
za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče in za svete maše. Poseb-
na zahvala govornikom, pevcem, gasilcem, praporščakom in duhov-
nikom za opravljeni cerkveni obred ter trobentaču.

Hvala vsem, ki ste mu v plemenitem življenju pomagali in ga v tako 
velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: žena Micka, hčerki Slavica in Marica z 
družinama ter vnuki in pravnuki
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Za razvedrilo

(Foto: ŠS)

SLOVO V STILU
Ana Napotnik, amaterska igralka in ljubitelj-

ska moderatorka zabavnih prireditev, je na dru-
žabnem večeru na Ljubnem ob Savinji pokaza-
la, kako se v stilu zapusti prizorišče. Tečaje za 
številne interesente izvaja vse do volilne nede-
lje, do 19. ure. Takrat bo njena veščina nekate-
rim prišla zelo prav.

SAM SVOJ KOREOGRAF
Nenad Danilović (Nesha Bridges), stand up 

komik iz Beograda: »V diskačih po Srbiji je ze-
lo fensi, če pokažeš vse svoje atribute. S plesni-
mi koraki, ki jih izvajam, obenem z lahkoto za-
polnim prostor, če nimam veliko publike. Nekoč 
sem tako nastopal kar tri dni, preden so mi na-
ključni obiskovalci povedali, da je šla publika že 
zdavnaj domov.« 

(Foto: ŠS)

ČE SI DOBER, SI DOBER
Klemen Finkšt, imitator Elvisa: »Nisem si mi-

slil, da bom imel svojo plesno skupino v ozadju 
med nastopom. Sta me plesalki Ana in Polona 
kar malce zmedli in sem čisto pozabil besedilo.«

Amaterski igralki in ljubiteljski moderatorki 
zabavnih prireditev Ana Napotnik (v sredini) in 
Polona Rihter: »Zaradi naju lahko tudi samo mo-
mljaš, samo, da izvajaš Elvisove plesne korake, 
predvsem miganje z boki.«

(Foto: MŠ)

(Foto: ŠS)
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Križanka, Oglasi

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 49. številki SN

2011

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

MINI SLOVARČEK
ASIR – nekdanji arabski emirat
PULZAR – utripajoči radijski vir

avtor 
P. L.

UTRIPAJOČI 
RADIJSKI 

VIR
DEKORACIJA CIRKONIJ

PROSTOR ZA 
ZNANSTVENE 

POSKUSE

NAJMOČ
NEJŠA 
KARTA

TELEVIZIJSKA 
KAMERA

SLOVENSKA  
PEVKA 

HORVAT

TANKA 
PREVLEKA  

IZ ZLATA

SRBSKA 
PEVKA 
(NEDA)

LAVRENCIJ

HOKEJSKI 
UDAREC
REŽISER 

HOČEVAR

ZAVOJČEK 
(STAR.)

NEKD. ARAB. 
EMIRAT

NEKDANJI 
SMUČAR 
(PETER)

KARLOVEC

JUŽNOAFR. 
REPUBLIKA

KRAJ PRI 
DOMŽALAH

3K PRIPRAVA ZA 
ORANJE

KOZJI GLAS
ORGANIZA

TOR REKREA
CIJE

SLAMNATA 
PREPROGA
PREKOP V 

GEO. IMENIH

AMERIŠKI 
ROCKOVSKI 
GLASBENIK

LISTNATO 
DREVO

PREBIVALKE 
ATIKE

ZDRAVILO 
(KNJIŽ.)

OBER

OTO 
VRHOVNIK

RADIJ

MERA ZA 
RITEM

PRIPOGIB

KAMNIŠKO 
PODJETJE

NOBELOVKA 
(MARIE)

OBTOŽE
VANJE, 

OBREMEN
JEVANJE 

KOGA

BOLEZEN 
GIBAL

NEKDANJI 
PREBIVALEC 

TRGA

3K ELDA VILER

DVIGALO 
(POG.)

VIR UMETNE 
SVETLOBE
GR. BOG 
LJUBEZNI

PODZEMNA 
ŽIVAL

PEVKA 
(NECA)

KRAJ PRI 
DIVAČI

AVSTRALSKI  
TENISAČ 

(PATRICK)
KARAMBOL

IVAN  
TAVČAR

DEL NAD 
PANJEM

TELUR

VIKTOR 
ŽAKELJ

POVRŠINSKA 
MERA

REKLAMA V 
OBLIKI FOTO

GRAFIJE

GLAS OB 
STRELI TVZASLON

REŠITEV PREJŠNJE KRIŽANKE
avtor
P. L.

GLAVNO 
MESTO 

MINNESOTE

TEŽNJA 
(PUBL.)

AMY 
IRVING

RUSKI 
SLIKAR

AMERIŠKA 
PEVKA 

(GLORIA)

IGRE NA 
SREČO

NAJSTA-
REJŠE 

OBDOBJE 
MEZOZOIKA

PAUL 
EHRLICH

ALBANSKA 
LUKA

 STOLETJE

RAZLIČNA 
VOKALA
OVALNI 

KROŽNIK

3K GLASBENIK 
(STAR.)

MESTO V 
ROMUNIJI

DANSKA 
ZNAMKA 

IGRAČ

PISATELJ 
(VITAN)

ANGLEŠKI 
ČLEN

CESTA 
(LAT.)

ORODJE ZA 
PRESKOKE

POŽREŠNEŽ 
(SLABŠ.)

ABELOV 
BRAT

ZMEDA

KNJIGA VERE 
ALBREHT

DEL 
MEDENICE
DOLINA V 
JULIJCIH

AMERIŠKA 
UMETNOST-

NA DRSALKA 
(NANCY)

AVTONOMNA 
REPUBLIKA 

RUSKE 
FEDERACIJE

ASHTON 
KUTCHER
JURCA: ... 

POMARANČA

NEKDANJE 
IME TOKIA

SLOVENSKI 
KRAJ

KUNJE 
KRZNO 

(REDKO)

CELJE

SLAVNOSTNI 
OGENJ

SIT ČLOVEK

BIVŠA 
VZHODNA 
NEMČIJA

3K
EGIPTOVSKO 

MESTO
POLITIČNO 

PRIBE-
ŽALIŠČE

SODOBNIK 
KELTOV

RAZJEDA 
NA KOŽI
PRVI DEL 
BIBLIJE

DERIVAT 
AMONIJAKA

GR. BOGOVI 
VELIKANI
NEKDANJI 

SLOVENSKI 
TEDNIK

PREDMET, 
KI SE KAM 
ZATAKNE

SLOVENJ 
GRADEC

ANTIMON

PEVKA 
VRČKOVNIK

EVROPSKA 
OTOŠKA 
DRŽAVA

STROJNI 
ELEMENT

JUDOVSKI 
DUHOVNIK

S T A V E
T R I A S
P E S T

D A N I E
R U D O L F

M A L V I A
G O L T A Č K A J N
O R E H I K O L K
D A G E S T A N A K
E D O T R O J A N E
C E K R E S N D R

A S U A N Č I R
A M I N T I T A N I
Z A T I K A L O S G
I R E N A I R S K A
L E Ž A J R A B I N



26 Savinjske novice št. 48, 2. december 2011

Petek,
2. december

ob 16.30. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Samo eno darilo
ob 19.00. Kulturni dom Mozirje
Stand up: Martina Ipša in Lucija Čirović
ob 19.00. OŠ Rečica ob Savinji
Predstavitev pesnika Ervina Fritza
ob 19.00. Center Rinka Solčava
Predavanje patra Karla Gržana: Da bi se bolje razumeli in 
skupaj preživeli

Sobota,
3. december

ob 8.00. Bohačev toplar v Nazarjah
Miklavž pomisli na vsakega obiskovalca tržnice
ob 9.00. Bohačev toplar v Nazarjah
Miklavžev sejem v galeriji domače in umetnostne obrti
ob 10.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma: Nazarje Input : Celjski vitez (kadeti)
ob 15.00  in 17.00. Gmajna Radmirje
Prihod Miklavža
ob 17.00. Zadružni dom Solčava
Prihod Miklavža
ob 18.00. Katedrala Gornji Grad
Prihod Miklavža
ob 19.00. Galerija Mozirje
Zaključek projekta Beremo slovenske avtorje, 
gostja večera: dr. Mira Delavec

Nedelja, 
4. december

ob 10.00. Cerkev Marije Zvezde v Novi Štifti
Čebelarska maša
ob 13.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma: Nazarje Input : Domžale (pionirji U-14)

Ponedeljek, 
5. december

ob 17.00. Pred gradom Vrbovec Nazarje
Miklavževanje 
ob 17.00. Pri župnijskem kozolcu v Mozirju
Prihod Miklavža
ob 17.00. Trg Rečica ob Savinji
Miklavžev večer

Sreda,
7. december

ob 18.00. Knjižnica Gornji Grad
Ura pravljic: Najmanjši medvedek

Četrtek, 
8. december

ob 10.00. Dom kulture Nazarje
Predavanje Avtohtone sadne sorte
ob 18.00. Kulturni dom Mozirje
Predstava lutkovnega abonmaja
ob 18.00. Galerija Mozirje
Predavanje Mojce Grešak Od (samo)zanikanja k 
(samo)spoštovanju  
ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Najmanjši medvedek

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi 

Napovednik dogodkov MORDA STE ISKALI PRAV TO

SKI BOARD SERVIS TEVČ 
Popravilo smuči, boardov, pancerjev in ostale opreme. Roč-

no ali strojno. Posredništvo za Fischer in komisijska prodaja. Tel. 
041/529-063.

Vinko Tevč s.p., Praprotnikova 6, Mozirje.

TRGOVINA ZAGOŽEN
okovja za hlevska betonska okna, nepromočljivi čevlji z dere-

zami, topli copati z ovčko za starejše, gumijasti škornji – filc; tel. 
03/839-48-01.

Lidija Slemenšek s.p., Ljubija 121, 3330 Mozirje.

AVTOVLEKA BIDER
Nudimo prevoze karamboliranih, pokvarjenih in izrabljenih vo-

zil, traktorjev in kmetijskih strojev ter gradbene mehanizacije; gsm 
041/689-504.

Bider Matej s.p. Nizka 2, 3332 Rečica ob Savinji.

HIDRAVLIČNE GIBLJIVE CEVI
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kme-

tijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila ... Gsm 041/354-
505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

KAMNOSEŠTVO PODPEČAN
Izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Tel. 897-03-00 ali gsm 

041/652-108.
Kamnoseštvo Podpečan Sebastjan s.p., Šalek 20, 3320 Velenje.

POTREBUJETE PESEK ALI GRAMOZ
Nudimo vam pesek za zidavo, omet, estrihe in beton, drobljenec 

za drenaže ter gramoz za ceste; gsm 041/651-196.
Terezija Burja s.p., Ter 69, 3333 Ljubno ob Savinji.

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa osta-

la dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poce-
ni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

MONTAŽA SATELITSKIH SISTEMOV – POP TV IN 
A KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV 
in KANAL A – pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh sate-
litskih sistemov. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-
094.

Prašnikar Miro s.p., Elektro-instalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav 
na terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

KERAMIČARSKA DELA  
15 do 20% nižje cene ploščic določenih proizvajalcev, kvalitetno 

in estetsko  opravljeno delo v dogovorjenem roku. Pokličite za doda-
tne informacije! 041 483 692, 03 838 81 33, artus.ker@gmail.com.

 A.ARTUS, Alojz Fužir,s.p., Varpolje 14, 3332 Rečica ob Savinji.ŽIVALI – PRODAM   
Prodam 1 teden starega bikca limuzin; gsm 
041/324-438.
Dva čb bikca in teličko limuzin – prodam; 
gsm 041/535-938.
Telico čb, visoko brejo, dobro poreklo – pro-
dam; gsm 041/239-017.
Prodam 2 telici v 8. mesecu brejosti; gsm 
041/986-071.
Prašiča prodam ali menjam za bikca; tel. 
572-23-96.
Prodam prašiče 25 – 300 kg, možna dosta-
va; gsm 031/223-484.
Prodam prašiča, za zakol, težkega cca 150 
kg (domača krma); tel. 583-52-07.
Prodam prašiče težke od 120 do 170 kg; 
gsm 041/986-071.
Prodam domače prašiče za zakol in svinj-
ske polovice; Fišar, Tabor; gsm 041/619-
372.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo in telico za zakol ali dopitanje in 

bikce ter teličke nad 100 kg – mesni tip; gsm 
031/533-745.

DRUGO – PRODAM
Prodam orehova jedrca; gsm 041/600-647.
Prodam zgornjesavinjske želodce; tel. 584-
44-52.
Meso, sprednja četrt, osem let stare krave, 
prodam; gsm 051/335-751.
Prodam suha bukova drva; gsm 031/318-
062.
Prodam suha bukova drva, možen razrez in 
dostava; gsm 031/515-112.
Prodam bord in hlače za bordat, novo; gsm 
031/800-852.
Prodam komplet: računalnik, LCD monitor, 
miš, tipkovnico; gsm 031/477-271.
Prodam elektronsko digitalne tehtnice 
(30, 150 in 300 kg), ugodno, novo; gsm 
031/202-859.
Prodam vitlo tajfun 4 t ter kravo simentalko 
po izbiri; gsm 041/976-153.
Prodam tritočkovni priklop za traktor univer-

zal ali štore; gsm 051/366-124.
Prodam avtoprikolico in zimske gume za au-
dija 80; gsm 041/497-202.
Prodam traktorske verige DS 12.4 -28, cena 
400 eur; gsm 031/530-533.

DRUGO – KUPIM
Kupim: traktor zetor, IMT ali ursus; gsm 
041/678-130.

VOZILA  IN OPREMA – PRODAM
Prodam avto golf 2 diesel, letnik 1991, cena 
500 eur; gsm 041/298-608.
Prodam volkswagen polo 55, obnovljen; 
gsm 041/960-681.
Prodam osebni avto subaru J 10 justi; gsm 
070/813-496.
Prodam zimske gume sava eskimo 185-60-
R 14, 60 eur; gsm 041/379-236.

NEPREMIČNINE
Na lepi razgledni točki prodam starejšo hišo 
z nekaj zemlje; gsm 041/596-584.
Prodam stanovanje v centru Velenja; gsm 
070/899-233.
Na Ljubnem prodam hišo ter traktor ze-
tor 47/18, letnik 1976; gsm 051/731-
265.
Oddam stanovanje 70 m2 (hiša) lastni vhod, 
terasa, oprema! Cena po dogovoru; gsm   
041/690-002.
Spomladi vzamem v najem travnike in njive 
v okolici Mozirja in Nazarij; gsm 031/553-
403.

DELO – IŠČEM
Iščem kakršnokoli delo v dopoldanskem ča-
su; gsm 070/251-625 – Tanja.
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Ljudje in dogodki, Oglasi

27

Nova lokacija lučkega 
predora

Kot kaže si v Lučah nekateri za-
res močno želijo novo obvoznico, 
o kateri se govori že desetletja in o 
kateri je bilo prelito že toliko črnila. 
Sedaj jo nameravajo zgraditi kar v 
lastni režiji in svojeročno.

V ta namen so šaljivci prestavi-
li tudi traso in lokacijo predora sko-
zi Breznico. Narisali so ga kar tam, 
kjer se je po zadnjem odstranjeva-
nju zarasti pokazal najboljši pro-
stor – na skalo.

ML

BODICA TEDNABODICA TEDNA

(foto: ML)
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Oglasi


